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Elnök: Tisztelettel köszöntöm Képviselőtársaimat, a Hivatal munkatársait, kedves 
vendégeinket. Testületi ülésünk nyilvános, csupán a zárt ülés elrendelésekor kérem majd, 
hogy a vendégek hagyják el az üléstermet. Megkezdjük a munkaterv szerinti, nyári szünet 
előtti utolsó ülésünket, amely a járványhelyzet miatt egészen sajátos módon az év harmadik 
ülése, tehát a munkatervet egyéb körülmények miatt nem tudtuk tartani. Kérem 
Képviselőtársaimat, hogy jelentkezzenek be a szavazógép be. Köszönöm szépen. 
Jelen van 16 képviselő. Egy hiányzónk van, Dr. Papp Sándor tanácsnok úr, így 16 fővel 
határozatképes a testület. Bejelentem, hogy a jegyzőkönyvet Mészárosné Margittay Katalin 
vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül, a tanácskozásunk nyomon követhető a világhálón. 
Mielőtt megkezdenénk napirendi pontjaink tárgyalását, néhány szóval szeretnék szólni az 
elmúlt pár hónap lényegesebb történéseiről, illetve lesz napirend előtt egy azonnali 
kérdésünk is, melyet Kovács Róbert képviselő úr fogalmazott meg. Legelőször is szeretnék 
köszönetet mondani ezen a fórumon is minden kőbányainak a járványhelyzet alatti nagyon 
fegyelmezett viselkedésért, hozzáállásért, és külön szeretnék köszönetet mondani 
mindazoknak, akik a védekezésben nagyon komoly szerepet vállaltak. Ezúton is szeretném 
elsősorban kiemelni azokat az önkénteseket, akik szinte az első pillanatban nagyon sokan 
jelentkeztek azért, hogy a rászoruló idős embereknek minden segítséget meg tudjunk adni. 
A veszélyhelyzet kihirdetésekor nem tudtuk még, hogy milyen mértékben kell majd 
segítséget nyújtanunk. Pár száz főre fog ez kiterjedni, vagy akár többezres létszámot is 
elérhet, hiszen tusjuk, hogy a Kőbányán élő idős emberek száma százezres nagyságrendű. 
Ezért nagyon komoly szervezőmunkába kezdtünk, hogy adott esetben minden támogatást 
igénylőt el tudjunk látni. Külön köszönöm a Képviselő-testület azon tagjainak, akik részt 
vettek ebben a munkában. Szinte mindenki vállalt valamilyen feladatot, akár a napi 
bevásárlásban, nemcsak egyedül, hanem családtagokkal is, vagy egyéb segítségnyújtást 
ajánlott föl. Akikre még szeretnék kitérni a segítségnyújtás körében, azok az adományozók. 
Az adományozók köre is nagyon széles volt. Külön ki kell emeljük a Dreher Sörgyárat, amely 
tízmillió forintos adománnyal segítette a munkát, de az itt élő kínai közösség is nagyon 
jelentős támogatást gyűjtött össze. Mintegy 3,5 millió forintot adtak össze kínai és vietnámi 
magánszemélyek, vállalkozások, és több tízezer maszkot, illetve védekezéshez használatos 
egyéb eszközt ajánlottak föl, amit a napi feladatellátásban használtunk és a kőbányaiaknak 
igény esetén - illetve nemcsak igény esetén, hanem ha szükség volt rá - önkéntesek útján 
átadtunk. Hozzáteszem egyébként, hogy Kőbánya védőfelszerelések terén felkészült volt, 
már a veszélyhelyzet kihirdetését megelőzően nagyobb mennyiségben szereztünk be 
különböző védőeszközöket, nemcsak maszkokat, hanem akár overálokat, gumikesztyűket, 
illetve fertőtlenítőszereket is. A hivatal folyosóján most is látható az az állvány, amely a 
fertőtlenítőszerek adagolására szolgál. Ezeket már a veszélyhelyzet kihirdetése előtt 

kihelyeztük ügyfélszolgálati központba, egyéb nagyobb közforgalmú helyekre. Külön 
köszönetet kell még mondani azoknak a kollégáimnak, akik a veszélyhelyzet idején is 
folyamatosan dolgoztak, ha szabad úgy fogalmazni, a frontvonalban voltak Ez különösen az 
idősellátás, a szociális ellátás területén volt jellemző . Nem szeretnék teljes körű felsorolást 
tartani, de azért meg kell említeni még a kőkerteseket is, akik a járvány idején is, akár a napi 
takarításban, közterület-takarításban folyamatosan dolgoztak. Hivatali kollégáim, akiknek 
akár az ügyintézésben - bár online módon és home office-ban végeztünk számos munkát-, 
de sokaknak itt kellett lenniük és napi kapcsolatban lenni ügyfelekkel. Tehát mindazoknak, 
akik a frontvonalon voltak és folyamatosan dolgoztak és nem a háttérben, azoknak külön 
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szeretném megköszönni. Nyilván ennek az anyagi elismerését is megteremtettük az elmúlt 
hónapok során, hiszen differenciálható módon, de akár a havi százezer forintot is elérhette 
azon pluszjövedelem, amely rendelkezésre állt mindazok számára, akik kiemelt módon 
dolgoztak az elmúlt hónapokban. Kőbányán sikerült a megbetegedések számát viszonylag 
alacsonyan tartani, gócok nem alakultak ki. Márpedig nagyon veszélyes helyei is vannak 
Kőbányának - és itt a veszélyes helyeket másként értem, mint mondjuk érteni lehetne a 
börtönnél -, de ahol zárt körülmények között nagyon sokan együtt élnek a 
mindennapokban, és bár a zárt rendszer feltételezi, hogy nehezebben jut be a vírus, ha bejut, 
akkor viszont annak a kezelése komoly kihívást jelenthet. Tehát sok ilyen intézmény 
működik Kőbányán, de egyetlenegy hely volt, ahol nagyobb arányban fordult elő -
bentlakásos intézményben - megbetegedés vagy egyáltalán fölbukkant a vírusnak 
valamiféle tünete: ez az Óhegy utcában, a Főváros fenntartásában működő idősotthon, ahol 
mind a dolgozók, mind az ellátottak körében nagyobb számban lehetett tapasztalni pozitív 
eseteket. Nagyon sok olyan intézkedést hoztunk Kőbányán, ami nem feltétlenül volt 
jellemző mindenhol az országban. Azt is lehet mondani, hogy megelőző, preventív módon 
gondolkodtunk számos kérdésről, nem tudva azt, amint már korábban is jeleztem, hogy 
mennyire lesz kiterjedt a járvány a városban, a városrészben. Két példát említek ezek közül 
azon túl, amit a beszerzéseknél már kiemeltem: például előkészítettük annak a megoldását, 
hogyha nem százas, hanem akár többezres nagyságrendben kellene gyógyszert eljuttatnunk 
idős emberek, hogy azt az önkénteseknek ne egyesével kelljen a gyógyszertárakban 
kiváltani, megvásárolni, hanem egy egészen más ellátási láncot terveztünk bevezetni. 
Ugyanaz lett volna igaz az élelmiszere-llátásra, ahol különböző élelmiszerforgalmazó 
cégekkel tárgyaltunk és készítettünk elő olyan megoldásokat, amelyek tömeges ellátást is 
egyszerű módon lehetővé tettek volna. Ilyen kérdés volt például a tartalékmunkaerő 
szervezése a Szivárvány Idősotthon dolgozóinak esetleges megbetegedése esetén. 
Megszerveztük, hogy munkarendbe, csatasorba lehessen állítani további dolgozókat, akik 
adott esetben az idős emberek ellátását biztosítani tudták volna. Nem szólok mindenre 
kiterjedően, hiszen nagyon széleskörű volt az a napi gondolkodás, amelyet alpolgármester 
urakkal, jegyző úrral, illetve a kollégáimmal, cégvezetőkkel, hivatali vezető kollégáimmal 
folytattunk gyakorlatilag az összes munkanapon, folyamatosan kihasználva az online tér 
lehetőségeit. Amit még szeretnék kiemelni: a Szivárvány Idősotthonban folytatott 
védekezés, illetve ellátás. Ott 150 embert látunk el folyamatosan, bennlakásos módon, és 
minden ilyen intézményben kiemelt volt a kockázat, de a dolgozók, illetve az ott lakók, 
hozzátartozók nagyon fegyelmezett magatartásával, a szabályok nagyon szigorú 
betartásával sikerült elérni azt, hogy ne forduljon elő pozitív eset. Nem győzöm 
hangsúlyozni, hogy ezt mennyire meg kell köszönnünk. Végeztünk szűrést is az 
Önkormányzat költségén a Szivárvány Idősotthonban mind a dolgozók, mind a gondozottak 
körében, szerencsére minden eredményünk negatív lett. 
A költségvetésről egy pár gondolatot. A költségvetés módosítására ebben a pillanatban nem 
készülünk. Majd körülbelül október 15-én állnak rendelkezésre olyan adatok, amelyek már 
mutatják azt, hogy ebben az esztendőben az iparűzési adó milyen mértékben várható, 
milyen arányban szenvedünk veszteséget a tervezetthez képest. Addig alpolgármester 
urakkal, frakcióvezető urakkal, intézményvezetőkkel, cégvezetőkkel, hivatali kollégáimmal, 
sokakkal egyeztetve mintegy 3 milliárd forint zárolásáról intézkedtünk. Tehát a 
költségvetésünkben megterveztünk bizonyos kiadásokat és egyes feladatok 
végrehajtásának az átmeneti felfüggesztését határoztuk el. A költségvetésen ezt ebben a 
pillanatban nem szükséges keresztülvezetni. Majd ha pontosabb ismereteink lesznek, akkor 
érdemes erre kitérni. Még nem látjuk egészen pontosan, hogy a védekezésre milyen 
összeget használtunk föl. Jegyző úr súg, még folyamatosan gyűjtjük az információkat, de 
mintegy 150 millió forintos összeget súgott most a fülembe. A pontos elszámolás még 
folyamatban van, mint ahogy azt is tervezem, hogy egy részletes írásbeli tájékoztatóval, 
beszámolóval készülünk az augusztusi testületi ülésre mindazokról, amiket most itt 
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elmondtam, azt is hozzákapcsolva, amiről nem szóltam. A veszélyhelyzet már véget ért, de 
tudjuk, hogy a járványügyi helyzet még nem, ezért nagyon fontos, hogy azokat a szabályokat, 
amelyek még élnek, mindannyian tartsuk be, és kérek mindenkit, hogy szorgalmazza is ezt 
a környezetében, mert azért látjuk, hogy valamelyest lazul a fegyelem, egyre könnyebben 
lépünk át bizonyos szabályokat. Még maszkban lehetne vásárolni, de látjuk, hogy ez a maszk 
sok esetben hiányzik vagy elég hanyagul viselt, és azt is tapasztaljuk, hogy a környező 
országokban vagy a világ más részein, ahol már úgy kalkuláltak, hogy a veszélyhelyzet véget 
ért, ott újra nagyobb arányban fordulnak elő megbetegedések. S amíg a tömeges 
megbetegedések kockázata megvan, addig azt gondolom, hogy fokozottan kell vigyáznunk, 
figyelnünk egymásra. Bár ennek az időszaknak is számos olyan tapasztalata van, lesz még, 
elemeznünk kell még különböző szituációkat, amelyek a jövőre vonatkozóan megfontolásra 
érdemesek, akár a munkavégzés terén, hiszen megtapasztaltuk, hogy az ún. home office-ban 
végzett munka milyen előnyökkel is járhat és milyen hozadéka lehet. Láttuk ennek az 
alkalmazási területeit akár óvodai területen, bölcsődei területen, vagy akár a digitális 
oktatás területén, az iskolákban. Láttuk ennek a buktatóit, hátrányát, meg azt is, hogy mi az, 
ami egyébként a jövőben esetleg alkalmazandó, mert valóban praktikus, célszerű, 

költséghatékony. Röviden ennyit az elmúlt hónapokról, illetve a kőbányai védekezésről. 
Még egyszer köszönet mindenkinek, aki ebben részt vett, illetve köszönet a kőbányaiaknak 
a fegyelmezett, szabálytartó viselkedésért. 
Napirend előtt még egy kérdéssel kell foglalkoznunk: Kovács Róbert képviselő úr azonnali 
kérdésével az Ihász park jövőbeni elnevezése tárgyában. Képviselő úrnak egy percben van 
lehetősége, hogy megfogalmazza a kérdését. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen. A hétfői frakcióvezetői megbeszélésen kötetlen 
formában kétszer is elhangzott ez a dolog, hogy az Ihász utca torkolatában, a Harmat utca 
végénél lévő területet, közparkot valamilyen elnevezéssel kellene a jövőben elnevezni. Én 
azt javasolom, hogy ezt a közterületet, ezt a közparkot nevezzük el a két évvel ezelőtt 
elhunyt emblematikus kőbányai festőművészről, Meiszter Kálmánról. Itt szeretném 
közbevetni, hogy néhány héttel ezelőtt elhunyt Meiszter Kálmán fia, Meiszter Tibor, Tibi 
bácsi, aki még csak 69 éves volt. Jelenleg a Borsika utcában lévő Meiszter-ház lakatlan, de 
korántsem üres: a padlótól a padlásig tele van festményekkel, Meiszter-festményekkel. 
Szeretném azt felvetni, hogy a későbbiekben egy gondolkodás induljon arról, hogy ennek a 
hagyatéknak a méltó elhelyezése meglegyen s kőbányai közkinccsé lehessen majd tenni. 
Célszerű lenne fölvenni a kapcsolatot Meiszter Tibi bácsi fiával, aki Afganisztánban teljesít 
pillanatnyilag katonai szolgálatot. Kérdezem Polgármester urat, támogatja-e hogy ez a 
közpark hivatalosan felvegye Meiszter Kálmán nevét? Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm Képviselő úr kérdését. Igyekszem röviden reagálni számos elemre azon 
túl is, amit kérdez tőlem, hogy támogatnám-e. Természetesen támogatni fogom, 
amennyiben a Képviselő-testület tárgyalni fog ilyen kérdést, hogy Meiszter Kálmánról 
közterületet nevezzünk el Kőbányán. Azt gondolom, hogy ő is, mint sokan mások, ezt 
kiérdemelték. Azonban számos kérdést ennek kapcsán végiggondolni javasolok. Bár én 
utaltam többször arra, hogy az Ihász parkot elnevezhetnénk már valahogyan, Kőbányának 
számos olyan közterülete van, amelyet valamilyen névvel illetünk, bár nem az a neve. Ilyen 
az Ihász park is, ilyen a Kékvirág park is az Üllői út mentén vagy az Éles sarok akár. Tehát 
több ilyen közterületünk van, de azért szeretném arra fölhívni a figyelmet, hogy Kőbányán 
például még nem neveztünk el közterületet Richter Gedeonról, sőt ha a Google térképbe 
beütjük, hogy Richter Gedeon, nem találunk róla közterület-elnevezést. De nem neveztünk 
el Kőbányán közterületet Fáczányi Árminról, Bereczki Endréről, Zorg Antalról, Schöntheil 
Richárdról, Ütő Endréről, Gion Nándorról, Dietrich Emilről és Gottschlig Józsefről. Aki 
Kőbánya történetét ismeri, tudja, hogy ők milyen jelentős szerepet vittek a város -
mondhatni azt, hogy - alapításában, tehát van még-, azt gondolom - bőven pótolnivalónk. 
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Nagyon nehéz közterületet találni, olyan közterületet, amelyet elnevezhetünk bárkiről is, 
ahol nem okozunk nagy zavart. Hiszen azon közterületeknél, ahol sűrűn lakott utcák vagy 
sok céges telephely esetén alkalmazzuk az elnevezést, az új nevet, akkor az számos új 
feladatot hoz magával. Csak a lakcímek átvezetése komoly kihívást jelent sokezer ember 
számára akár. Ezért az utóbbi időben azt a gyakorlatot követtük, hogy főként olyan pontokat 
kerestünk közterület-elnevezésre, amelyek kevéssé lakottak vagy akár újonnan 
kiszabályozott közterületként jelennek meg. Erre példa az Északi Járműjavító hátsó föltáró 
útjánál a Fricsay út elnevezés, az Operaház igazgatójának kezdeményezésére. Erre 
lehetőséget egyébként a folyamatban lévő szabályozások, szabályozási tervek elfogadása is 
teremthet, hiszen az ún. S1 területen úgy szabályozunk, hogy ott új közterületek is 
megjelenhetnek. Akkor akár gondolkodhatunk elnevezésben Meiszter Kálmánról is vagy az 
általam említett és még nem említett, de közterület elnevezésre mindenképpen méltó 
személyekről. Még két gondolat. A Fővárosi Közgyűlés rendelete értelmében öt évnek kell 
eltelnie legalább valakinek a halálát követően, hogy közterület elnevezhető legyen róla, így 
Kálmán bácsi esetében még ezzel várni kell. És még egy dolog: a Meiszter-féle hagyatékból 
már eddig is vásároltunk - Alpolgármester úrral itt egy rövid egyeztetést folytattunk -
legalább 40, de inkább 50 festményt. Nyilván a hagyaték további értékelése még a jövő 
feladata, és akár annak a végiggondolása is, hogy hol tudjuk megteremteni azt a teret, ahol 
a megvásárolt festményeket - hiszen nemcsak a Meiszter-féle hagyatékról van szó, hanem 
a közelmúltban vásároltunk Littkei, Fábián, Krausz Margit kőbányai művészek alkotásaiból 
is -, ahol ezeket az alkotásokat bemutatjuk, kiállítjuk. Hiszen a Hivatalban, egyéb 
középületekben ezek a műalkotások most is föllelhetőek, láthatóak, de ezt azért jó lenne a 
szélesebb nagyközönség számára is folyamatosan megtekinthetővé tenni. Tehát nem 
zárkózom el az elnevezés elől, csak azt javaslom, hogy ezt alaposan gondoljuk végig. 

Képviselő úr interpellációt is nyújtott be, de azt határidő miatt nem tudjuk tárgyalni, majd 
a következő ülésen tudunk erre sort keríteni. 

Napirendi pont felvételére egy előterjesztést kaptam, ez a Gergely utca 63. szám alatti 
ingatlan elidegenítése. Radványi Gábor alpolgármester úr javasolja, hogy ezt tárgyaljuk 
meg. Erről minősített többséggel tudunk dönteni. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal felveszi az ülés napirendjére - a zárt ülésen tárgyalható napirendi pontok közé -
az alábbi előterjesztést [65/2020. (VII. 2.)): 

19. A Budapest X. kerület, Gergely utca 63. szám alatti, 41661 hrsz.-ú ingatlan 
elidegenítése (317. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Kérdezem, hogy sorrendmódosításra vagy napirendről levételre van-e valakinek javaslata? 
Nincs. Akkor én egy javaslattal szeretnék élni, viszonylag ritkán hangzik el ilyen javaslat. 
Összevont tárgyalásra teszek javaslatot az első három napirendi pont tekintetében egy ok 
miatt: mivel prezentáció is kapcsolódik mind a három napirendi ponthoz, és a prezentáció 
és a szavazás között a gépet mindig át kell állítani, ami ugyan nem sok, de mégis 
időveszteséggel járó megoldás. Ezért ha meghallgatjuk, megtárgyaljuk egyben a három 
napirendet, természetesen a döntéshozatal meg fog történni a végén minden beszámoló 
esetében. Ha ezt elfogadja a testület, akkor némi időt tudunk spórolni. Erről is szavaznunk 
kell viszont, hogy eljárhatunk-e ily módon. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal dönt a meghívó első három napirendi pontjának együttes tárgyalásáról 
{66/2020. (VII. 2.)}. 

s 



Most szavazunk a napirendünkről egyben. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el {67 /2020. (VII. 2.)J: 

1. Beszámoló a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2019. 
évi tevékenységéről (274. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

2. Beszámoló a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2019. 
évi tevékenységéről (273. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

3. Beszámoló a Kőbányai Polgárőr Egyesület 2020. január-május hónapokban végzett 
tevékenységéről (309. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

4. A Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda és a Kőbányai Mocorgó 
Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása (308. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

S. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2020. évi 
igazgatási szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról (316. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

6. A Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti ingatlan egyes részeinek ingyenes 
használatba adása (314. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

7. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, 
Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 
Intézmény tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek 
biztosítása (310. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

8. A Kocsis Sándor Sportközpont Ihász utcai tornatermének és a Kőrösi Csoma Sándor 
Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi 
Központ részére történő térítésmentes használatba adása (288. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

9. A Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosítása (291. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

10. Az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása című pályázaton 
történő részvétel és a saját forrás biztosítása (282. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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11. Az Emberbarát Alapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosítása (277. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

12. A Kis Cimborák Nonprofit Kft.-vel és a Fehér Kereszt Baráti Kör Kiemelten 
Közhasznú Egyesülettel ellátási szerződés kötése (285. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

13. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2020. !-VII. havi 
várható likviditási helyzetéről (313. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

14. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi és a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri határozatokról 
(306. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

15. Tájékoztató az európai uniós és egyéb pályázatok aktuális állásáról (315. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő : dr. Szabó Krisztián jegyző 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 46. § {2) 
bekezdés e) pontja alapján zárt ülésen tárgyalható napirendi pont: 

16. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában 
álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről (267. számú előterjesztés) 
Előterjesztő : Radványi Gábor alpolgármester 

17. Tájékoztató a Budapest X. kerület, Kada utca 21. szám alatt lévő nem lakás céljára 
szolgáló helyiség elidegenítésére vonatkozó kérelemről (268. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

18. A Budapest X. kerület, Fogadó utca 38315/117 hrsz.-ú ingatlanon létesült 
vagyonelemek tulajdonjogának térítésmentes megszerzése (311. számú 
előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

19. A Budapest X. kerület, Gergely utca 63. szám alatti, 41661 hrsz.-ú ingatlan 
elidegenítése (317. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont: 

20. A Hungexpo Zrt. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 
(307. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

21. A Wallis Kerepesi Kft. közterület-használati ügyben benyújtott fellebbezése és 
méltányossági kérelme (299. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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22. A Ngan Tserenkhuu Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági 
kérelme (280. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

23. Az Erdős Gránit Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 
(292. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

24. Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása (275. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

1. napirendi pont: 
Beszámoló a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2019. 

évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Az összevontan tárgyalandó napirendi pontok közül az első a Budapesti Rendőr
főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló. 
Üdvözlöm Kapitány urat. Ugyanezen tárgyalási kereten belül fogjuk tárgyalni a Fővárosi 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. kerületi 
Hivatásos Tűzoltóparancsnokságának 2019. évi tevékenységéről szóló beszámolót -
köszöntöm Parancsnok urat - és a Kőbányai Polgárőr Egyesület 2020. január-május 
hónapban végzett tevékenységéről szóló beszámoló. Köszöntöm a Polgárőregyesület 

vezetőjét is körünkben. Akkor eredeti sorrendben haladva, Kapitány úr, jelezted, hogy 
szeretnél egy kis prezentációt tartani. Kérlek, tartsd ezt meg. Azt követően fogalmazzuk meg 
esetleges kérdéseinket, észrevételeinket! 

Dr. Gyetvai Tibor megtartja prezentációját a Budapesti Rendőr-főkapitányság X kerületi 
Rendőrkapitányság 2019. évi tevékenységéről. 

Dr. Gyetvai Tibor: Bizottsági ülésen kaptam egy kérdést Újheggyel kapcsolatban, úgyhogy 
erre felkészültem. Az újhegyi komplexumban - nevezzük így, komplexumnak - összesen 
115 bűncselekmény történt. Ebből 3 olyan elkövetési kategória volt, ami tízes 
nagyságrendnél nagyobb. Az egyik a garázdaság - mint mondom: alkohol, tesztoszteron -, 
a másik a lopás, 42 darab - bár ehhez hozzá kell tenni, hogy 20 a bevásárlóközpontok 
területén, tehát bolti lopás tekintetében történt-, és 18 rongálás. A többi bűncselekmény 
10 alatt volt, testi sértés volt még 9 darab, ami megközelítette ezt a számot, egyébként a 
többi 1 és 2 esetben fordult elő. Életvitelszerű közterületen tartózkodás szabálysértése 
miatt az Újhegyi sétányon, illetve a lakótelepen nem kezdeményeztünk eljárást. Ilyen 
eljárásra a Kőrösi sétányon került sor. Egyébként közterületi szeszesital-fogyasztás, 
szemetelés volt a legfőbb olyan eljárási mód, ami miatt a kollégáim akár szabálysértési 
feljelentést, akár pedig helyszíni bírságot szabtak ki. Ez annyira módosult az idei évben, 
hogy március l-jétől az általános szabálysértési hatósági jogkört átvette a rendőrség. Újfajta 
módon akarjuk ezt kezelni, hiszen elő akarjuk állítani és azonnal eljárás alá vontként 
kihallgatni s rögtön döntést hozni az ilyen személyek esetében. Úgy gondoljuk, hogy- mivel 
a pavlovi reflexet is úgy váltják ki az emberből, hogy azonnal büntetést kap -, hogyha 
azonnal szankció érkezik, ha valamit elkövet, akkor megtanulja és így talán hatékonyabbak 
leszünk. Próbáljuk ezt a módszert követni az idei évben és a következő beszámolóban akár 
én, akár más, tájékoztatni fogunk az eredményről. Köszönöm, hogy meghallgattak. 
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Elnök: Köszönjük szépen Kapitány úrnak a beszámolót. Kérdezem a Testület tagjait, hogy 
van-e kérdésük, véleményük, más hozzászólásuk a napirendi ponthoz. Radványi Gábor 
alpolgármester úr. 

Radványi Gábor: Köszönöm. Kihasználom a Kapitány úr jelenlétét, igaz, hogy nem a 2019. 
évi beszámolóról kérdeznék, hanem inkább arról, hogy a koronavírus időszakában mik 
voltak a tapasztalatok, hogyan alakultak a bűncselekmények, felderítések, illetve a 
szabálysértések aránya. Hogyha erre egy rövid választ tudna adni, akkor azt megköszönöm. 

Dr. Gyetvai Tibor: Erről jelenleg nem áll rendelkezésre statisztika, egyébként erről az 
Operatív Törzs jogosult nyilatkozni, hiszen a járványügyi készenlét még minhdig tart és 
minden ezzel kapcsolatos nyilatkozatot ők tesznek Annyit el tudok mondani, hogy amikor 
a kijárási korlátozást bevezették, akkor drasztikusan csökkent mindenféle bűncselekmény 
Kőbányán, ez érezhető volt. A kijárási korlátozást viszont nagyon sokan megszegték, ezt 
zömmel figyelmeztetéssel, adott esetben helyszíni bírsággal szankcionálták a kollégáim. 
Amikor elkészül a statisztika, akkor erről be tudok majd számolni. 

Elnök: Köszönöm, Kapitány úr. Dr. Mátrai Gábor. 

Dr. Mátrai Gábor: Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Szeretném megköszönni, én 
voltam az, aki tegnap Újheggyel kapcsolatosan a bizottságnál kérdeztem Kapitány urat. 
Tehát az újhegyi lakosság legnagyobb problémája a hajléktalan kérdés. Köszönöm szépen a 
tájékoztatást és még arra szeretném kérni Kapitány urat, hogy a közterületfelügyelettel és 
a polgárőrséggel együtt fokozott jelenlétet biztosítsanak az Újhegyi sétányon a jövőben is. A 
másik pedig, hogy szeretném megköszönni a járványügyi helyzet idején teljesített 
munkájukat, intézkedéseket, ellenőrzési folyamatokat. A társasházak részéről az a 
visszajelzés érkezett hozzám, hogy folyamatosan ellenőrizték a rendőrök ezeket és ha 
esetleg felmerült szabálysértés, akkor intézkedtek Úgyhogy köszönöm szépen Kapitány 
úrnak 

Dr. Gyetvai Tibor: Köszönöm. Megtesszük. 

Elnök: Papp Zoltán Képviselő úr. 

Papp Zoltán: Köszönöm, Polgármester úr. Mindenekelőtt szeretném megköszönni 
Kapitány úrnak és a munkatársainak a munkáját, mindazt, ami itt elhangzott, nagyon 
imponálóak voltak a számok. Gratulálok a bűncselekmények számának csökkenéséhez is. 
Én nem voltam tegnap ott a bizottsági ülésen, hiszen én nem vagyok tagja, de azt hadd 
kérdezzem meg, hogy az eredményességi mutatók csökkenése - említette, hogy ez részben 
a statisztikáknak köszönhető-, tehát van más is a háttérben vagy ez a leginkább? Köszönöm. 

Elnök: Parancsoljon, Kapitány úr. 

Dr. Gyetvai Tibor: Mint említettem, ez két dologra vezethető vissza, hiszen minden évben 
változik a statisztikai elszámolásoknak a módja. Tehát itt nem arról van szó, hogy 
bűncselekményeket eltussolnak vagy kategorizálnak, hanem magát a megszüntetést adott 
esetben beleszámítják az eredményességbe. Tehát például van egy bűncselekmény
kategória, amit mondjuk áttétellel átteszünk egy másik kapitányságra. Voltak olyan évek, 
köztük a 2018-as, amikor ez a statisztikai szám beleszámított az eredményességünkbe. Ezt 
az idei évben megváltoztatták, így gyakorlatilag ez a szám csökkentette ezt a részt. 
Egyébként azt is el kell mondani, hogy nemcsak ebből adódik az a csökkenés, hanem nyilván 
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az eredményességünk is egy picikét csökkent. Ez attól is függ, hogy milyen olyan 
sorozatelkövetőket sikerül felborítani az adott évben, akikre több bűncselekményt tudunk 
rábizonyítani. Talán a kábítószerrel kapcsolatos bűncselekményeknél is ugyanez kihatott, 
hiszen látható, hogy ezeknek a száma drasztikusan csökkent az elmúlt évben. Nyilván 
bizonyos energiát, erőt, technikát elvont ezeknek az eszközöknek, ezeknek a 
bűncselekményeknek a vizsgálata, és mivel a bűncselekményeknek a bej-e (büntető 
eljárásjog a) is változott az elmúlt időszakban, így lehetőségünk van arra, hogy elévülési időn 
belül toljuk ezeknek az ügyeknek a vizsgálatát. Követő statisztika az ENYÜBS (ún. bűnügyi 
statisztika: egységes nyomozó hatósági és ügyészségi bűnügyi statisztika}, tehát az adott évet 
mutatja, hanem lehet, hogy az ebbe éves statisztikába még 2016-os ügyek is bekerülnek, 
hiszen akkor fejeződik be maga a nyomozás és akkor emel vádat az ügyészség benne. Ezeket 
sajnos nem tudjuk legyüjteni adott évre, hiszen az ENYÜBS-öt mindig központilag kapjuk 
meg és így követjük ezt a statisztikát. Én egyébként azt vallom, hogy megelőzni sokkal 
olcsóbb, sokkal könnyebb és sokkal hatékonyabb, mint a későbbiek folyamán reagálni, és 
látjuk, hogy azért a csökkenés, a tendencia erőteljesen mutatja azt a közös munkát, amit 
elkezdtünk szervezetekkel, hivatallal. 

Papp Zoltán: Olvastam a beszámolóban a körzeti megbízottakról. Itt hadd emeljem ki az 1. 
körzetnek, ahol én vagyok képviselő, a körzeti megbízottját, Balázs Györgyöt. Rendkívül jó 
a kapcsolatunk Gyakorlatilag nincs olyan kérés, amire ne reagálna pozitívan, illetve ő is 
szokott engem rendszeresen keresni, hogy miben tud segíteni, tehát mindenképpen 
szeretném, hogy Kapitány úr tudjon róla és szeretném őt megdicsérni. 
Van egy dolog, amit kérésként szeretnék Kapitány úrnak továbbítani. Ami az én 
körzetemben a legproblémásabb, az a Pongrácz-telep. Ott ugyanis - nem tudom, hogy mi 
lehet az oka -, de ott kiemelten jelen van a közterületi italozás, különösen a buszmegálló 
környékén. Rengeteget panaszkodnak az ott lakók szemetelésre, italozásra, közterületen 
való vizelésre. Ez folyamatos probléma. Amint említettem, én a körzeti megbízottal 
rendszeres kapcsolatban állok, ő is szokott kijárni. ő is mondja, hogy igen, szinte minden 
alkalommal, amikor ott jár, ezt tapasztalja, már névről ismeri azokat, akik ezeket a 
szabálysértéseket elkövetik, szabálysértési büntetéseket is kiszab. Én a közterületfelügyelet 
vezetőjét is megkértem, hogy legyenek kedvesek egy kicsit sűrűbben járőrözni arra, és most 
Kapitány urat is szeretném megkérni. Tudom, hogy a rendőri állomány korlátozott, de 
hogyha van lehetőség, akkor az a kérésem, hogy legalább hetente egyszer egy járőr menjen 
arra. Egyrészt azért, hogy azok is, akik elkövetik ezeket a cselekményeket, lássák, hogy 
folyamatosan van járőrözés, és következménye lesz annak, hogyha ők ezt folyamatosan így 
csinálják. Illetve az ott lakó tisztességes állampolgárok is lássák, hogy van valamennyire 
rendszeres rendőri jelenlét, és akik ott ezeket a cselekményeket elkövetik, azok nem 
következmények nélkül követik el. Bízom benne, hogy van erre lehetőség, hogy legalább 
hetente egy rendőri jelenlét ott megjelenjen. Köszönöm. 

Dr. Gyetvai Tibor: Köszönöm Balázs elismerését, át fogom neki adni. A másikkal 
kapcsolatban mindenképpen megígérem, és a struktúraváltás, amit említettem, ide is 
kiterjed. Tehát itt előállítások várhatók és azonnali döntés az igazgatásrendészeten. Ezt ki 
kell alakítanunk, egyébként ez a tervünk, hogy nemcsak a Pongrácz-telep, hanem 
gyakorlatilag Óhegy, Újhegy, Örs vezér tere, teljes Kőbánya területére ezt fogjuk alkalmazni. 

Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm a szót. Minden évben el szoktam mondani, hogy én egyszer 
részt vettem egy hasonló beszámolón, nem a Kapitány úr mondta, ő nem szokott 
panaszkodni erre, de tényszerűen elhangzott, hogy Kőbánya a rendőri munka 
szempontjából nehéz terület. Egyrészt a nagysága miatt: 32 km2, másrészt az összetétele 
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miatt, harmadrészt pedig az elhelyezkedése miatt. Budapest közepén vagyunk, keresztbe
kasba jönnek-mennek az emberek, vasúti csomópont, buszcsomópont. Tehát itt aztán 
igazán színes a dolog. És utána egyszer egy összejövetelen találkoztam egy fiatal rendőr 
törzsőrmesterrel, aki azt mondta, hogy ő azért szeret Kőbányán szolgálni, merthogy itt 
gyakorlatilag nem unalmas a rendőri lét, rendkívül színes, mert minden előfordul ebben a 
szakmában és ő rengeteget tanul. ö pozitívan élte meg azt, amit Kapitány úr a munka 
szempontjából, a szervezés szempontjából tud, hogy ez itt nem egy egyszerű terület. Mindig 
néztük a személyi állományt, a személyi állomány sosem volt elég, mindig pótolni kellett, és 
erre mindig elhangzott, hogy és még emellett más egyéb feladatokat is el kell látni. Itt van 
például a börtönök miatt a bírósági tárgyalásokra való kísérgetés, az előállítás és a többi, ez 
hetes-nyolcas napi gyakorisággal előforduló probléma. És ugye nem egy ember kísér 
ilyenkor, tehát ez legalább kettőt elvon a kerületből. Úgyhogy ezt is figyelembe kell venni, 
amikor a munkát értékeljük. Az elmúlt időszakban két dologra lettem figyelmes - és én 
kérdezem Kapitány urat is, hogy jól látom-e - , hogy az állomány összetétele egészségesen 
fiatal, tehát megfelelő utánpótlás van. Egy időben a miskolci szakközépiskolások kerültek 
ide föl. Azt kérdezném, hogy ezeknek az aránya hogyan változott most, csökkent, nőtt, 
mennyire szükséges az, hogy a napi feladatok ellátásához külső segítséget is igénybe 
vegyünk. 
A másik, ami az idők folyamán nekem föltűnt, hogy egyre inkább jellemző - és itt nemcsak 
a Papp képviselő úr körzetére gondolok, hanem más körzetekre is -, hogy napi kapcsolat 
van a képviselőtársaimmal. Több képviselőtől hallottam, hogy ez az együttműködés 
kialakult, ami kölcsönösen tudja segíteni egymás munkáját. Tehát azoknak az 
információknak a megosztása, amit az egyik fél tud és azt megosztja a másikkal - sokkal 
gyorsabb lett a lakossággal való kapcsolat is ezáltal. Kapitány úr szokta mondani, hogy egy 
körzeti megbízottnak nem az a feladata, hogy az irodában ücsörögjön és ott várja a 
klienseket, hanem hogy kinn legyen az emberek között. Én azt gondolom, hogy akkor végzi 
jól a munkáját, hogyha megismerik a körzeti megbízottat, az ott lakók is tudják, hogy kiről 
van szó. Úgy gondolom, a többségük ennek megfelel és ezt köszönöm szépen. Még egy dolog 
tartozik ide: lakossági fórumon többen tapasztaltuk, hogy a X. kerületi Kapitányság 
készséggel áll rendelkezésre. Nyilván a megfelelő formai követelményekkel, tehát 
Parancsnok úr tudtával történik a dolog, de soha sem zárkózott el ez elől. 
Másik gond, hogy ahogyan haladunk előre a technikai fejlődésben, sajnos a bűn elkövetői is 
haladnak ebben és a különböző technikai eszközök, gépjárművek, egyéb felszerelések 
tekintetében is felkészültebbek lettek. Most már ha egy mobiltelefont egy Hős utcai 
lakásban kitesznek az ablakba, látják onnan egy webkamera segítségével, hogy mikor jön az 
ellenőrzés és gyakorlatilag élőben közvetítik, amikor próbálnak bejutni egy-egy 
ellenőrzésre, és mire fölérnek a tett színhelyére, minden eltűnik. Tehát egy ilyen technikai 
háttere van a bűnözőknek is. Kérdezem, hogy ezzel hogyan tud a rendőrség lépést tartani, 
tud-e egyáltalán lépést tartani, gépjárművek tekintetében, felszerelés tekintetében. 
Nagyon örülök, hogy végül is a covid alatt sikerült eljutni odáig, hogy megpróbálnak eleget 
tenni annak a kérésnek, amit a Kapitányság megfogalmazott az ujjlenyomatleolvasó
készülékkel kapcsolatban, amiből három van a fővárosban és akkor most itt is lenne. Én azt 
hiszem, hogy Kőbányára ez ráfér, hiszen régebben úgy mondták, hogy ez fertőzött terület 
volt. Lehet, hogy ez még most is megállja a helyét, bár nagyon sokat tettek a Kapitányság 
dolgozói, hogy másképp legyen. A lakosság akkor érzi biztonságban magát, amikor látja a 
rendőrt a közterületen, érzékelhető távolságban van, a mindennapjainak a része, ilyenkor 
az emberek biztonságérzete sokkal nagyobb. Akár valósak a számok, akár nem, mégiscsak 
így reagálnak az emberek, ezért nagyon fontos, hogy ezeket a megelőző jelenléteket 
biztosítani tudjuk. Egyet a mai napig nem értek: ez az élet elleni bűncselekmények 
számának az alakulása Kőbányán - miért vonzza az ilyen embereket Kőbánya, akik ilyet 
követnek el? Jó lenne már egy évet úgy megélni, hogy nem követnek el ilyen 
bűncselekményt, de hát ez sajnos nem rajtunk múlik, mis már csak a végeredményt tudjuk 
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konstatálni. Szeretném megköszönni a Kapitányság, Kapitány úr és munkatársainak a 
munkáját, mert megítélésem szerint nagyon korrekt az együttműködés az Önkormányzat és 
a X. kerületi Kapitányság között. Köszönöm szépen. 

Dr. Gyetvai Tibor: A különböző technikákkal kapcsolatban, amit kitalálnak a bűnözők: mi 
bűnüldözők vagyunk, tehát üldözzük őket, tehát picit késők vagyunk, de nyilván épp az a 
lényeg, hogy a kollégáim felismerjék azokat a technikai módokat, azokat az eszközöket, 
azokat az operatív tevékenységeket, amelyekkel ezeket a problémákat orvosolni lehet. 
Adott esetben sokszor a színfalak mögött mi is olyanokban dolgozunk, amik egyébként 
mindenki elől láthatatlanok maradnak, és nem is tesszük nyílttá, hiszen éppen az a lényeg, 
hogy ne ismerjék meg, hogy milyen módszerekkel, technikákkal dolgozunk. Az elmúlt évben 
egyébként nyolc kolléga érkezett, akik közül egy még azt sem várta meg, hogy átvegye a 
diplomáját, már leszerelt. Tehát ebből a nyolcból jelenleg hárman vannak Az idei évben 
négyen érkeztek, ők mind a négyen még jelenleg itt dolgoznak, és azért az is örvendetes, 
hogy sikerült toborozni erre az újfajta rendőri képzésre kollégákat. Akkor most hadd 
reklámozzam kicsit Radványi urat, hiszen ő hívott fel, hogy az ő egyik ismerőse is rendőrnek 
jelentkezne. Azóta már elkezdte az iskolát, úgyhogy bízzunk benne, hogy Kőbányán fog 
dolgozni ő is, köszönöm a segítséget. Tisztelettel kérek mindenkit, hogy legalább egy embert 
hozzon a kapitányságra és akkor már biztosan jók leszünk! A viccet félretéve, úgy gondolom, 
hogy az a 17,6 év - ha jól emlékszem ez a szakmai tapasztalat évünk-, az azért egy nagyon 
jó arány Budapesten. 34 év körül van az átlagéletkor. Tehát mind fizikálisan, mind 
mentálisan jól bírják a kollégáim, és hál' Istennek az a bejáratott KMB-s gárdám, ami 
működik, ők masszívan itt vannak. Azt az elvet követem egyébként, hogy próbálok helyből 
építkezni, tehát nem más kerületekből hozni embereket, hanem az itt kezdő fiatalokat, akik 
személyismerettel, helyismerettel rendelkeznek, őket próbálom magasabb beosztásba 
bírni. Ebben segítség az, hogy itt lokálpatrióták lesznek, albérleti támogatást kapnak, 
szolgálati lakáshoz tudnak jutni, s nyilván ők itt maradnak, nem akarnak elmenni, s ahogy 
elmondta alpolgármester úr is, van aki hisz a munkában és élvezi is, amit csinál, és minden 
percét kihasználja. Ilyen kollégából akarok minél többet itt a kerületben és szerintem ennek 
az eredménye biztos hogy meg fog jelenni. Köszönöm. 

Az ülésről távozott Huszti András Norbert, a Képviselő-testület 15 fővel határozatképes. 

Elnök: Köszönöm Kapitány úr. Weeber Tibor alpolgármester úr. 

Weeber Tibor: Köszönöm, csak nagyon röviden. A kapitányságok létszáma mihez van 
kalkulálva? Tehát feltételezem, hogy valami alapján megállapítják a különböző kerületi 
kapitányságoknak a létszámát. Azért kérdezem, hogy ekkora börtön van és ilyen jellegű 
pluszmunka adódik az ittenieknek, az a létszámukban megjelenik-e? Mert ha nem, akkor 
gondolom, hogy az nincs rendjén. Tehát a számok óriásiak, ami elvonást jelöl itt és ez amúgy 
sem egy könnyű kerület, a kiterjedése meg minden más miatt is. Tehát indokolt lenne, hogy 
ez valami módon a létszámban, legalább a lehetséges létszámban megjelenjen. 

Dr. Gyetvai Tibor: A Hszt. ( a rendvédelmi feladatokat ellátó szervek hivatásos 
állományánakszolgálati jogviszonyáról szóló 2015. évi XLII. törvény) módosításával most 
már nem a Belügyminisztérium, hanem az országos rendőrfőkapitány úr jogosult arra, hogy 
az állománytáblákat módosítsa. Ez minden évben korrekcióra kerül. Javaslatokat teszünk, 
hogy milyen változásokat szeretnénk a kapitányságon, nemcsak strukturális, hanem 
létszámfejlesztést. Azért azt is el kell mondani, hogy önmagában a kerület megerősítésre 
kerül egyéb szervekkel, tehát a Készenléti Rendőrség állományával, a BRFK központi 
állományával. Vannak olyan feladatrendszerek, amelyek nem is a miénk, hiszen a súlyos 
sérüléses közlekedési baleseteket már nem is mi helyszíneljük, hanem ott már a közlekedési 
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kollégák jönnek ki a helyszínre. Az ennél kisebb súlyú közlekedési afférok a mi 
kompetenciánk. Tehát mint mondtam, miden évben elmegy ez az állománytábla-módosítás. 
Egyébként mint Kőbánya ez kiemelt kapitányság Budapesten. Van még rajtunk kívül, ha jól 
emlékszem, további 10 kiemelt kapitányság. Ezek mind a feladatrendszer, a lakosság, a 
közlekedési infrastruktúra hatása, és emiatt jelölik ki, és nyilván ezek a létszámok ebben 
megjelennek. De mint mondtam, minden évben van ebben változás, hol pro, hol kontra, hol 
egyéb segédszervezeteknek a létrehozásával vagy külön funkciók átcsoportosításával, de 
ezt figyelemmel kísérik és ezeket a javaslatokat bekérik tőlünk 

Elnök: Köszönöm, Kapitány úr, a választ, válaszokat. Más nem jelentkezik kérdéssel, 
hozzászólással. Kapitány úrral pár évvel ezelőtt egyeztettünk arról, hogy az éves 
beszámolónál ne csak az utolsó két esztendő adatait vizsgáljuk - korábban ez volt a 
gyakorlat-, hanem egy kicsit mélyebb visszatekintéssel tekintsük át, hogy milyen munkát 
végeztünk, és az ötéves visszatekintés vált gyakorlattá. Örömmel láttam most a 10 évre 
visszamutató adatsorokat, hiszen azok tükrözik igazán jól, hogy az elmúlt évtizedben milyen 
úton jártunk és honnan hová sikerült eljutni. Óriási munka, közös munka van emögött, az 
említett, sokszor kiemelt társszervekkel, Önkormányzattal és az önkormányzati 
feladatellátásban megjelenő változásokkal. Bizonyos kérdésekhez való viszonyunkkal, új 
szemlélettel akár, hiszen ezen eredmények mögött nagymértékben ott van azért, hogy 
működtetünk egy közterületi térfigyelőkamera-rendszert, illetve nagymértékben ott van, 
hogy Kőbányát igyekszünk a szlömösödött városrészeitől „megszabadítani" és ezeket a 
területeket szanálni. Hogy egy példát kiemeljek, a Noszlopy utca - Gergely utca sarok, az az 
50 lakásos kolónia igen sok munkát adott. A Gyömrői 88. - hogy egy időben közelebbit 
említsünk - igen sok munkát adott mindannyiunknak az elmúlt évek során. Gyakorlatilag 
ma már ezen területek mondhatjuk azt, hogy problémamentesnek tekinthetők, átalakultak, 
egy új lakópark áll a korábbi szlömösödött lakóterületen, a Gergely-Noszlopy sarkon. Ez a 
közösen elvégzett munka, azt gondolom, tükröződik a statisztikában. Nem értünk még a 
végére, hiszen a kőbányaiak sokszor nem hiszik el nekünk, hogy milyen óriási változás 
történt. Hiába vesszük elő a számokat, mutatjuk, hogy ma már nem 300-400 autót lopnak 
el, törnek föl egy adott esztendőben, hanem ezeknek a száma nem éri el vagy alig haladja 
meg az egy tucatot. Azért, mert az a csekély számú, de minden esztendőben újra és újra 
felbukkanó bűncselekmény, ami a rablások vagy akár a testi sértések körül jelenik meg -
lásd legutóbb a Kőrösi Csoma Sándor úton történt halálos kimenettel végződő 

bűncselekmény-, ha három történik egy esztendőben, az a három is olyan hírértékkel bír, 
hogy „Kőbányán már megint". Tudjuk, hogy nem több, mint máshol a városban vagy az 
országban, nem lógunk ki a sorból. Egy dologban igen, és emiatt érzik úgy az emberek, hogy 
nincsenek igazából biztonságban: nagyon erős a közterületeken az a deviáns magatartás, az 
a jelenlét, amely akár az Újhegyi sétányon, akár a Kőrösi sétányon megmérgezi az ott élők 
életét. Nemcsak a közterületet használók életét egyébként, anem az ezen közterületek fölött 
élők vagy a környéken élők életét is. A napokban is kaptam olyan videófelvételeket, ahol az 
emeleti ablakokból vízzel bombázzák - egyelőre még csak vízzel - az ablakok alatt dolgukat 
végző embereket. Ezek a jelenségek vezetnek oda vagy eredményezik azt, hogy általában 
még úgy vélekednek vagy sokan vélekednek úgy, hogy nincs rendben minden Kőbányán 
vagy nem járunk jó úton. Fontos feladatunk egyébként, hogy bemutassuk az eredményeket 
és megmutassuk, honnan hová jutottunk, milyen munkát végeztünk el. Nem vagyunk a 
végén. És nyilván az ilyen deviáns jelenségek megszüntetése is közös feladatunk. Ebben a 
bűnmegelőzésen túl, a büntetés kiszabása mellett a nevelőmunkának is komoly szerepe van 
a legkisebb kortól egészen az őszülő korig, hiszen látjuk a nem fiatal, de a fiatal korban 
elkövetett deviáns jelenségeket is. Köszönöm, Kapitány úr, köszönöm a munkatársaidnak
ezt elmondtuk a Kapitányság évértékelőjén is, megköszöntük a munkát, ahol jelen voltunk 
alpolgármester urakkal. Továbbra is számítunk rátok 

13 



Nem szavazunk most, hiszen összevontuk a napirendeket. Tűzoltóparancsnok úr, kérlek, 
gyere. Készültél egy prezentációval. Örömmel várjuk. 

Horváth Lajos prezentáció keretében mutatja be a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 
2019. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 

Elnök: Köszönjük szépen a beszámolót. Hozzá kell tenni, hogy bár a közösségi médiában 
látjuk a drámai képsorokat a tűzoltók munkájáról, szerintem a legkomolyabb utat a kacsák 
mentése járta be. Nem véletlen, az érzelmekre ezen események hatnak és talán ezen 
pillanatok viszik közel, közelebb a laikus polgári embereket a marcona tűzoltók 

munkájához. Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr. 

Mustó Géza Zoltán: Parancsnok úrhoz két kérdésem lenne. A személyi állomány 
életkoráról, betöltetlen pozíciók számáról tudna-e valamilyen felvilágosítást adni? Illetőleg 
Marksteinné Julikával közös ügyünk a konyha a kerületi parancsnokságon. Annak a 
felújítása, átalakítása hol tart? Köszönöm. 

Horváth Lajos: Először is visszacsatolnék a kacsákra. A kacsás szorival kapcsolatban azt 
szeretném elmondani, hogy végtelen büszkeséggel tölt el, hogy most már olyan kacsás 
eseményünk is van, ahol közösen a rendőrséggel tudtunk beavatkozni, és csodaszép 
rendőrlányok kísérgették a kiskacsákat. Mindezt természetesen a médiában mindenki 
megtekintheti. Komolyra fordítva a szót, az állomány életkora több mint 40 év, ami nem 
annyira jó. Az átlag szolgálati időnk lassan 14 év lesz, ami nagy büszkeséggel tölt el és 
nagyon jó, de ennek vannak hátrányai is. A konyha. A konyhával kapcsolatban az Alapítvány 
kuratóriuma elfogadta, megszavazta a konyhafelújításra a támogatást. Most ott tart a dolog, 
hogy a vállalkozó egy műszaki tartalommal rendelkező árajánlatot fog benyújtani. Ha azt az 
FKI, a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság is elfogadja, akkor továbbítja az 
Alapítványnak, és hogyha az Alapítvány ezt a következő kuratóriumi ülésen megszavazza, 
akkor indul a felújítás. Nagyon várjuk, nagyon ránk fér . Köszönöm. 

Kovács Róbert: Nem a beszámolóhoz kapcsolódó téma, hanem a szúnyogirtás témája. Amíg 
itt ülök, addig is jönnek itt mindenféle lakossági ötletek ezzel kapcsolatban. Most azt küldte 
valaki, hogy - olvasom a szöveget, amit a Katasztrófavédelem honlapjáról másoltak ki - ,,A 
szúnyoggyérítési programba való felvételt, ismételt gyérítés iránti kérelmet, esetlegesen a 
gyérítés lemondását vagy akár a gyérítés végrehajtásával összefüggő panaszt ennek 
megfelelően (a törvénynek megfelelően) a település, kerület polgármesteri hivatala kérheti, 
illetve kezdeményezheti a programot koordináló intézménnyel." Ez azt jelenti, nekem ebből 
a szövegből az jön le, hogy nekünk itt akkor ezt kéne kérnünk, hogy itt legyen szúnyogirtás? 
Tehát nem automatikus, az nyilvánvaló, hanem ahogy értem, amerre haladnak vagy amerre 
eljutnak, de akkor tudnánk mi azzal segíteni vagy gyorsítani, ha kérjük? 

Horváth Lajos: Azt tudom mondani, hogy a szúnyoggyérítési program országos hatáskör, 
az Országos Katasztrófavédelmi Igazgatóság hatásköre. Amint már mondtam, a 
szúnyoggyérítési program fönn van az OKF honlapján, és ott egy programtervben meg lehet 
tekinteni. Nincs jó hírem. Értekezleten azt mondták nekem, hogy csak vízparti települések 
fognak kapni szúnyoggyérítést. Úgy tudom, hogy a Kőbányai Önkormányzat már kért. Úgy 
tudom, ismételten tervezik, hogy fognak kérni, mi pedig saját hatáskörben, informálisan 
megpróbálunk ugyanebben az irányban, de hivatalosan elindulni, hogy Kőbánya kapjon 
szúnyoggyérítést. Megvannak az indokaink, amivel alátámasztjuk, hogy miért kellene 
Kőbányxának szúnyoggyérítés. Tudjuk, hogy vannak itt olyan vizes területek, olyan vizes 
részek, amik ezt az igényt alátámasztják. Ígérni nem tudom, nem az én hatásköröm. 
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Elnök: Kőbányán szerencsére már eljutottunk odáig, hogy föl tudjuk mérni azt, hogy évről 
évre milyen feladataink adódnak és milyen események várhatók. Tehát a kollégáim már 
most nyaggatnak azzal, hogy hogyan szervezzük a karácsonyi díszkivilágítást. És tudtuk azt 
is, hogy eljön az az időszak idén is, nem megúszható, hogy a szúnyogok száma gyarapodni 
fog és több lesz a kelleténél. Ezért április 22-én küldtük el azt a levelet a 
katasztrófavédelemnek, amelyben kértük, hogy Kőbányán az általuk gondoltan túl milyen 
speciális problémák vannak és milyen helyszíneken kérjük a szúnyoggyérítést pluszban. 
Tehát április 22-én már meghoztuk azt az intézkedést, amit képviselő úr kér. 
Természetesen, tapasztalva azt, hogy milyen intézkedések születnek, nem marad el a 
további kérés sem, illetve az a figyelemfelhívás, amely meg kell hogy jelenjen a 
Katasztrófavédelem felé. Ugyanakkor ezen esetben is, mint minden hasonló esetben, mindig 
hozzá kell tenni az egyén felelősségét is. Hiszen azon túl, hogy az időjárás most különösen 
kedvez a szúnyogok szaporodásának, sőt életben maradásának is, hiszen a párás levegő 
esetleg egy picit hosszabb életciklust is fog majd eredményezni. Nagyon fontos, hogy 
mindenki egyénileg is védekezzen és tegye meg, amit ő megtehet. Egyébként a 
Katasztrófavédelem honlapján kiváló lakossági tájékoztató anyagok érhetők el, amelyeket 
majd mi át fogunk venni, amelyek például a kiskertekben való védekezés mikéntjét mutatják 
be, s azoknak a szúnyogkeltető szigeteknek a felszámolását, amellyel valami picit mi is 
hozzátehetünk, hogy a kiváló életfeltételeik ellenére is valamit változtassunk, rontsunk a 
szúnyogok életfeltételein. Radványi Gábor alpolgármester úr. 

Radványi Gábor: Köszönöm a szót. Azt a tájékoztatást kaptuk, hogy a környezet 
némiképpen megújult. Én ezzel kapcsolatban szeretném kérdezni: még annak idején Gardi 
úrral beszéltünk arról, amikor még ő volt a vezető, és az már talán 4 évvel ezelőtt volt, hogy 
az épület is előbb-utóbb meg fog újulni. Kőbányának ezen területén, azt gondolom, nem 
mondom azt, hogy szégyenfolt, de mindenképpen egy ápolatlan épület, amit rendbe kellene 
tenni. Nem az Önkormányzattulajdonába tartozik. És ha megújul a külső környezet, amihez 
mi tegnap kettő kutyaürülék-gyűjtővel hozzá is járultunk, tehát mi az első lépéseket 
megtettük, azt gondolom, hogy az épületnek is meg kellene újulni. Ebben a felettes szervek 
felé történik-e határozott állásfoglalás, illetve kérés, hogy most már olyan hosszú idő eltelt, 
hogy ez az épület újuljon meg. Hiszen tudomásom szerint talán az országban, de Budapesten 
biztosan az egyetlen tűzoltómúzeum is itt található. És azt gondolom, hogyha ez így van, 
hogy az országban is egyetlen, akkor egy ilyen múzeum is, már nemcsak a tűzoltóság, hanem 
a múzeum is megérdemelne egy olyan környezetet és olyan külsőt, ami méltó módon 
Kőbányához, a többi épülethez, a környezetéhez alkalmazkodni tud. Köszönöm. 

Horváth Lajos: Nagyon szépen köszönöm. Maximálisan egyetértek Alpolgármester úrral. 
Annyit fűznék hozzá, hogy nem az egyetlen tűzoltómúzeum, de egyértelműen a legnagyobb 
az országban, Központi Katasztrófavédelmi Múzeum most a neve. Ettől függetlenül 
mindenkinek tűzoltó múzeumként lesz meg. Tehát azt tudom mondani, hogy nem a Fővárosi 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság hatásköre a laktanyafelújítás, de még csak nem is az 
Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóságé, hanem, ha nem tévedek, akkor a Nemzeti 
Infrastruktúrafejlesztési Zrt-é, ők intézik a laktanyafelújítást. Ettől függetlenül jó hírt tudok 
mondani, az elmúlt hónapban volt egy bejárás, ahol kivitelezők megtekintették, 
megtekinthették a laktanya épületét, annak műszaki tartalmát. Elmúlt hónap 24-éig volt a 
határidő, hogy a közbeszerzési pályázatukat megtegyék. Én úgy gondolom, bízva Isten 
malmaiban, hogy most az elbírálás és értékelés folyik Valamikor ősz környékén, úgy 
gondolom, eredményt fognak hirdetni, és úgy tudom, hogy a kivitelezésre 9 hónap van 
kiírva. Úgy gondolom, jövő év elején elkezdődik a laktanya felújítása. Ezt tudom ebben a 
témában mondani. Kétségtelen, hogy Kőbánya városképében, főként ott, a Martinovics 
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téren - olyan, amilyen. A kerttel próbálunk egy kicsit kompenzálni, már amennyire tudunk. 
Remélem, hogy jövőre már jobb híreket tudok mondani. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük a tájékoztatást. Volt esztendő, amikor már a közös munkában az 
Önkormányzat kerítésjavításhoz való hozzájárulását tervezgettük. Bízom benne, hogy 
eljutunk majd azért oda, hogy az a valóban szem előtt lévő épület megújuljon. 
Rendőrkapitány úr nem kapott ilyen típusú kérdést, vélhetően azért, mert a Harmat utcai 
épület nincs annyira szem előtt, mint a Kápolna utcai, pedig az is hasonlóan rossz állapotban 
van. Ott is elmondhatunk egy jó hírt, kapitány úr helyett talán megtehetem: ott is eljutottunk 
addig a fázisig ... de mondd Te, Kapitány úr! 

Dr. Gyetvai Tibor: Gyakorlatilag 16-án volt kinn a bizottság és szemrevételezték. Hogyha 
minden igaz, akkor szeptember környékén szerződéskötés és a szerződéskötéstől számított 
270 napon belül át kell adni a megújult épületet. Külső homlokzatszigetelés és 
nyílászárócserék, fűtési rendszer korszerűsítés, teljes csere, illetve az épület tetejére, ha jól 
tudom, elektromos áram napkollektorok fognak kerülni, illetve vízmelegítő kollektor is. 
Jelenleg ez van a pályázatban. Több pályázó megjelent, bízom benne, hogy ez el fog készülni. 

Elnök: Marksteinné Molnár Julianna elnök asszony. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. A tavalyi évvel kapcsolatban 
köszönetemet szeretném kifejezni ahhoz az együttműködéshez, amit, úgy gondolom, 
eredményesen meg tudtunk valósítani mind a programok során, mind az egyéb 
tevékenységeknél. Itt a hangsúlyt elsősorban a prevencióra helyeztük a közös munkánk 
során, illetve arra, hogy megpróbálunk megfogni minél több már itt dolgozó tűzoltót, hogy 
érezze jól magát Kőbányán. A feltételeket próbáljuk meg olyan szintre hozni, ami számukra 
is kellemes közérzetet teremt, bár tudva azt, hogy a tűzoltók munkája mennyire nehéz és 
felelősségteljes. Az idei évben ezt folytatjuk tovább, egy picit nagyobb hangsúllyal a 
megfelelő körülmények megteremtésére. A konyha teljes körű felújítása fog megtörténni 
olyan szinten, hogy a gépezetet is megújítjuk, tehát nemcsak szépészeti beavatkozás lesz, 
hanem érdemi is, és légkondícionálól beszerzésével egy picit komfortosabbá próbáljuk 
tenni a tűzoltók életfeltételeit a laktanyában. A másik, ami szerintem még ide tartozik, a 
lakhatás támogatása, úgy vélem, hogy ez is rendkívül fontos. Még egyszer szeretném 
megköszönni a tűzoltók munkáját, az előző évi beszámolóhoz csak gratulálni tudok. Nekem 
rendkívül tetszett ez a kis összeállítás, köszönöm szépen. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm a szót. Amint a rendőrség esetében is, itt is el kell mondani, 
hogy nem a szokványos keretek közé tartozik ebből a szempontból Kőbánya, tehát a 
katasztrófavédelem vagy régebbi nevén a tűzoltóság - talán így egyszerűbb és érthetőbb -
szempontjából. Különösen úgy, hogy a megfigyelésem szerint amikor valami vihar van, az 
biztos, hogy Kőbányán komoly károkat okoz, és akkor biztos, hogy a katasztrófavédelmi 
kollégák ott vannak a helyszínen több helyen, mert hogy elönti a víz, leszakad az ág, kidől a 
fa, és akkor menteni kell. Ez nyilván az élő munkaerőn és szaktudáson túlmenően technikát 
is igényel. Azt szeretném megkérdezni Parancsnok úrtól, hogy az utóbbi idők tapasztalatai 
alapján hogy állunk ezzel a technikával, ami a helyi katasztrófavédelemnek a 
rendelkezésére áll. A kérdésem másik része azzal kapcsolatos, hogy Kőbánya abból a 
szempontból is speciális, hogy az átlagot meghaladó a különböző ipari tevékenységet 
folytató cégeknek a száma, amelyek egy része fokozottan veszélyes, kiemelten érzékeny a 
különböző tűzesetekre. Legutóbb is az egyik cégünknél, nem messze a temetőtől, történt egy 
tűzeset, ahol nemcsak a kerületi, hanem más területekről is be kellett vetni a kollégákat, 
hogy el lehessen hárítani és hasonló tűzesetek már voltak korábban is. Tehát kérdésem, 
hogy mi a tapasztalata Parancsnok úr szerint az itt működő cégeknek ebben a tekintetben, 
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hogy mennyire együttműködők, mennyire érzik nyűgnek azt az ellenőrzést, ami nyilván 
megjelenik a tűzoltóság részéről ebből a szempontból. Mik azok a tipikus problémák, 
amikben esetleg az Önkormányzat is tudna segíteni, ha tud erről a tevékenységről? A 
harmadik rész, az a lakosság, aki mindent elkövet azért, hogy fölgyújtsunk bizonyos 
részeket. Ennek az egyik eklatáns példája az ún. gyűjtögető életmódot folytató lakóknak a 
kérdése, akik az udvaron az átlagot meghaladó mennyiségű mindenféle limlomot derék
vagy embermagasságig fölhalmoznak, ami melegágya tűzeseteknek. És nyilván ezeknek az 
oltása vagy a mentése még problémásabb. Ilyen esetekben - én kérdeztem ezt már az elmúlt 
időszakban is - milyen lehetőségei vannak a helyi tűzoltóknak? Én azt gondolom, hogy 
korlátozott ebben a lehetőségük, főleg a magántulajdonon felhalmozott ilyen dolgok 
esetében. De amíg nincs baj, vagy ahogy a rendőröknél mondják, amíg vér nem folyik, addig 
nem lehet kimenni és nem lehet intézkedni. Történt-e esetleg ebben valami változás, mert 
előbb-utóbb újra be fog következni hasonló tűzeset, ami egyébként sorozatban, évről évre 
bekövetkezik ebből a „lakossági tevékenységből", ha lehet ezt így jellemezni? Köszönöm. 
Elnök: Parancsnok úr. 

Horváth Lajos: Köszönöm. A technikai felszereltségünk, a kéziszerszámok, hogyha vihar 
jön, megfelelő . Folyamatosan karbantartjuk a technikát, megbízhatóan műkődik. A cégek, 
akik Kőbánya területén vannak, én úgy érzem, hogy nagyon konstruktívak, 
együttműködőek. Azt veszem észre, hogy minél veszélyesebb tevékenységet végeznek a 
cégek, annál jobban átérzik azt, hogy őnekik együtt kell működniük a 
katasztrófavédelemmel. Három létesítményi tűzoltóparancsnokság van a kerületben, nem 
tudom, mindenki tudja-e, van a Richterben, az Égiszben és most már a WOCO Kft-nél is. Ami 
problémát jelenthet számunkra egyes eseteknél, az az, amikor valami korábban egy nagy 
iparterület volt és aztán sok pici kis kft-re széttagolták és ugye a tűzcsap attól függetlenül 
ott van benn. És akkor így se gazdája, se gondnoka, tehát ezek kicsit visszás helyzeteket 
szoktak szülni. Akár itt a Sírkert utca 2-nél is, ahol volt az a nagy tűz, és el kell mondanom, 
hogy körülbelül S óra környékén kaptuk az első jelzéseket és másnap délelőtt 11 órakor 
vonult le az utolsó egység, tehát el lehet képzelni, hogy addig mekkora vízmennyiséget 
pacsáltak el a fiúk, ha szabad így fogalmaznom. Tehát azért ott most megy egy kis csörte, 
hogy kinek a vízórájáról ment ez a víz. Ez rámutat arra, hogy egy iparterület, több cég és a 
tűzivízhálózat és a mért óra nem biztos, hogy a tulajdonviszonyokat pontosan lefedi. Ebben 
nem tudom, hogy az Önkormányzatnak van-e lehetősége, szerintem nincs. Köszönöm. Ja 
igen, a gyűjtögetők. A gyűjtögetőkkel kapcsolatban azt tudom mondani, hogy az OTSZ-ben 
vannak tárolási szabályok. Magántulajdonán nagyjából mindenki azt tárol, amit akar. Persze 
ez a valóságban nem így van. hiszen vannak olyan dolgok, veszélyes anyagok, amiket nyilván 
a saját telkén belül sem tárolhat. Mondjuk panellakásban PB-balackot nem lehet tárolni. 
Tehát vannak olyan dolgok, amik ezeket felülírják. Lényeg a lényeg, amíg nem kapunk arról 
bejelentést, hogy valaki veszélyes anyagot tárol a saját ingatlanában, akár kertesházról 
beszélünk, akár panelházról, addig nem fogunk kimenni ellenőrizni. Ha kapunk bejelentést, 
akkor kimegyünk a hatósági osztállyal és meg fogjuk nézni, hog mit tárol. Van, hogy 
megszegik a tárolási szabályokat, amint azt már tapasztaltuk- volt ott lejárt gyógyszer, nagy 
mennyiségű palack, tehát egyértelműen megszegte a tárolási szabályokat -, de erre csak 
akkor derült fény, amikor kigyulladt az ingatlan és mint tűzoltóegységek bevonultunk az 
ingatlanba. Addig lakossági ügybejelentés, én úgy tudom, hogy hozzánk nem érkezett, tehát 
ebben addig nem tudtunk lépni. Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm szépen a választ, Parancsnok úr. Dr. Mátrai Gábor Imre képviselő úr. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót. Először is szeretném megköszönni 
újhegyi képviselőként a kollégáinak és az egész X. kerületi Tűzoltóparancsnokságnak a 
tájékoztatóban bemutatottak alapján azt az áldozatos munkát, amellyel emberéletet 
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mentettek. Amint itt a bemutatóban is láttuk, hogy valaki nekiállt szerelni és majdnem az 
életébe került. Volt ennek lekövetése, történt ezzel a személlyel azután valamiféle 
kapcsolatfelvétel vagy csak egy riadalom történt? A másik kérdésem pedig a közterületi 
tűzcsapoknak az ellenőrzése lenne, ezeknek a karbantartása tulajdonjogilag hova tartozik, 
ez a közterületi részeken hogyan történik? Harmadik kérdésem pedig, hogy a 
veszélyhelyzetben, a járvány idején volt-e egyéb feladata a kerületi katasztrófavédelemnek? 
Köszönöm szépen. 

Horváth Lajos: Ha a klímaszerelő úrra gondolunk, akkor azt tudom mondani, hogy mire a 
tűzoltóegységek kiértek, addigra a rendőr kollégák a lábánál fogva már az erkélyre behúzták 
a delikvenst, már csak a lehozatalban tudtunk segíteni, mert a kilencedikre került a 
tizedikről, de innen még le kellett hozni. Úgy tudom, hogy könnyű sérülésekkel, töréssel 
megúszta ezt a klímaszerelést. A közterületen lévő tűzcsapok kérdése. A közterületen lévő 
tűzcsapokat folyamatosan ellenőrizzük Ha erre van igény, akkor várom ezeket, hogy melyik 
területeken ellenőrizzük a tűzcsapokat. Amennyiben közterületen van és hiányosságot 
tapasztalunk, azt a Vízügy felé fogjuk jelezni, a Vízügy hárítja el a hibát. A magánterületen, 
akár ipari területen lévő tűzcsapokat is ellenőrizzük, az viszont a terület gazdájáé. Tehát 
hogyha egy ipari parkaban van egy tűzcsap és az nem működik rendesen, akkor van 
probléma. Amikor kimegyünk egy tűzcsapellenőrzésre egy ipari parkba - most hadd ne 
mondjak címet, bár tudnék - és azt tapasztaljuk, hogy nem működik rendesen a tűzcsap, 
akkor elkezjük nyomozni, hogy ki a tulajdonosa, és aztán nem kerül elő, aki valójában a 
tulajdonosa szeretne lenni. Tehát ez itt a probléma. Ha egyértelmű a tulajdonviszony, akkor 
nincsen gond, hiszen azt mondom, hogy uram, ez az önöké, az önök érdeke, hogy az a 
tűzcsap rendesen működjön. Tehát hogyha önöknek fontos a biztonság, akkor meg fogják 
csinálni. Ezzel általában nem szokott probléma lenni. Inkább a tulajdonos megtalálásával 
szokott probléma lenni. A járványhelyzet idejére azt tudom mondani, hogy akkor mindenki 
bezárkózott, mindenki otthon volt. Akkor keletkezik nagyobb tűz, ha a szabad terjedési ideje 
minél hosszabb. Tehát lehet látni videókat az interneten, hogy öt perc alatt mekkora tud 
lenni egy konyhatűz. Hogyha otthon van valaki és megtalálja a fölgyulladó olajat, azonnal 
lefedi, nem is jelenti be. Tehát amikor mindenki otthon van, akkor általában kisebbek a 
tűzesetek. Ez még a hétvégére is igaz. Hétvégén is az jellemző, hogy vagy nagyon kicsi tűz 
van, vagy nagyon nagy. Mert ugye a gazdálkodó cégek viszont nincsenek benn, tehát ott 
átesünk a ló túlsó oldalára, ott egy esetleges tűz szabad terjedési ideje nagyon magas, tehát 
nagyon el tud harapózni és utána már egy nagyon nagy fokozat lesz belőle. A járvány idején 
a lakossági esetek lecsökkentek, inkább a közlekedési balesetek számát éreztem én egy 
kicsit talán emelkedőnek. Kevesebben közlekedtek, viszont aki közlekedett, mindenki azt 
hitte, hogy ő maga Lewis Hamilton vagy éppen Sebastian Vettel. Így a becsapódások más 
sebességgel történtek. 

Elnök: A kérdések, úgy tűnik, elfogytak a feladat viszont... (átadja a szót Horváth Lajos 
parancsnok úrnak) 

Horváth Lajos: Szeretném még megragadni az alkalmat, hogy a X. kerületi Hivatásos 
Tűzoltóparancsnokság teljes személyi állománya nevében megköszönjem a nekünk nyújtott 
támogatást és az együttműködést. Köszönjük szépen. 

Elnök: Talán mindannyiunk nevében mondhatom, bízhat Parancsnok úr, hogy a jövőben is 
rendben lesz ez a támogatás. Mint ahogy a kérdéseknek végére értünk ugyan, de a feladatok 
vélhetően meglesznek a következő időszakban is. A dolgok természete már csak ilyen. 
Úgyhogy köszönjük az eddigieket és jó munkát kívánunk a jövőben is, minél kevesebbet, 
persze ezt is hozzáteszem, hiszen az lenne a jó, ha a tűzoltó lógathatná a lábát. 
És akkor következzék a harmadik beszámolónk. 
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Kálmán László megtartja prezentációját a Kőbányai Polgárőr Egyesület 2020. január-május 
hónapokban végzett tevékenységéről. 

Elnök: Köszönjük szépen a tájékoztatást. Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr következik. 

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Tegnap tárgyalta a Stemler Diána által vezetett 
bizottság a beszámolótokat, amiről mindenképpen érdemes elmondani, hogy egyként 
nagyon boldogan szavaztunk igennel a folytatásra. Imponáló számunkra, ahogy te erről a 
szervezetről leporoltad a port. Új stílust, új hangulatot, új lendületet vittél bele. Nemcsak 
szemben, hanem a hátad mögött is dicsérnek téged. Dr. Gyetvai Tibor kerületi kapitány úrral 
beszélgettem a minap, amikor elmondta, hogy teljesen egyenrangú partnerként segítitek a 
járőrök munkáját rendszeresen. Ezért külön köszönet nektek. Terveitek között szerepelt, 
amit vélelmezem, hogy megakasztott a koronavírus által kialakult helyzet, az iskolákba 
történő eljutás, a polgárőrség bemutatása, megértetése az iskolás korú gyerekekkel. Tudsz 
arról valamit mondani nekünk, hogy ez a folyamat hol tart? Illetve láttuk, hogy egy 53 fő 
körüli létszám volt, de ugye szó volt arról négyszemközti beszélgetésben, hogy azért ez egy 
részben inaktív társaság. Hol tart ennek a közösségnek a valós létszáma jelen pillanatban, 
és életkorilag sikerült-e javítani az összetételen? Köszönöm szépen. 

Kálmán László: Kezdem a fiatalokkal. Jelenleg a vészhelyzet szabadulószobában van egy 
csoportunk, akiket már mi vittünk oda a Szent László Gimnáziumból, öt diák, és nagyon 
várom, hogy innen oda rohanok és meghallgatom a véleményüket. Tehát annak ellenére, 
hogy szünet van, igen, sikerült egy kis átütést elérnünk a fiataloknál. Ez a kezdet. Ugye nyár 
van, az iskolába nem jutottunk be, a gyerekek felől közelítettünk. Úgy néz ki, hogy sikerül a 
csemetékhez eljutni, még így is, hogy nyár van, és ez nagy cél volt. Nagyon örülünk, hogy 
végre így felszabadult, és a vészjelzés projektben természetesen dolgunk és kötelességünk 
is ez. Hiszen ez a bűnmegelőzésnek egy csodálatos része. Ami még a jövő, hogy kapitány 
úrékkal közösen jövő héten gyermektábor lesz, ahol szintén azt mondhatom, hogy 
próbálunk aktív segítőként ott lenni. Szerény személyem ott lesz minden nap és próbálunk 
segíteni és közösen dolgozni itt is, s azt gondolom, hogy a fiatalság felé megyünk. Sikerült 
aktivizálni az állományt, a jelenlegi állományt, úgy érzem, hogy sokkal jobb mértékben, mint 
eddig. Kell majd a csapatépítés, de erre csak most lesz majd lehetőség. Eddig nem volt rá 
lehetőségünk a vészhelyzet alatt. Most nagyon remélem, hogy kicsit kinyílik és óvatosan 
tudjuk építeni a csapatot.Jelentkezők vannak már a polgárőrséghez . Nagyon remélem, hogy 
majd kondrétumokkal tudok legközelebb szolgálni. Nem akarom elkiabálni. Van jelentkező 
a fiatalításra is. 

Elnök: Fontos, hogy ez a fiatalítás valóban megtörténhessen, hiszen minden tiszteletünk a 
már régen szolgálatban lévők, állományban lévők iránt, de nyilván minden szervezetnél 
szükség van a megújulásra, megfiatalodásra. De látva a lelkesedést, az elkötelezett, nagyon 
komoly és ha szabad így fogalmaznom, nagyon derűsen megfogalmazott itt lévő szándékot, 
ez sikerülni fog. Az első félév adatai jó alapot adnak a bizakodásra, úgyhogy köszönjük 
szépen. 
Most döntéshozatal következhet. Külön-külön fogunk szavazni, először a rendőrség 

beszámolójáról. Indítom a szavazást. 

68/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2019. évi 
tevékenységéről szóló beszámolóról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapesti 
Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2019. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadja. 

Elnök: Köszönjük még egyszer, Kapitány úr, a munkát. A napirendi pont tárgyalását 
lezárom. 

2. napirendi pont: 
Beszámoló a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti 

Katasztrófavédelmi KirendeltségX. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2019. 
évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Következzen a tűzoltóság. Indítom a szavazást. 

69/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2019. évi tevékenységéről 
szóló beszámolóról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Fővárosi 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi 
Hivatásos Tűzoltó -parancsnokság 2019. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

Elnök: Köszönjük még egyszer, Parancsnok úr. Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

3. napirendi pont: 
Beszámoló a Kőbányai Polgárőr Egyesület 2020. január-május hónapokban végzett 

tevékenységéről 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Szavazzunk a Polgárőr Egyesült beszámolójáról is. 

70/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
az Óhegy Polgárőr Egyesület 2020. január-május hónapokban végzett 
tevékenységéről szóló beszámolóról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Óhegy 
Polgárőr Egyesületnek (adószáma: 18514986-1-42, székhelye: 1104 Budapest, Sörgyár 
utca 91., statisztikai száma: 18514986-9499-526-01, nyilvántartási száma: 01-02-0015212, 
elnöke: Kálmán László) a 2020. évre együttműködési megállapodás alapján nyújtott vissza 
nem térítendő támogatás 2020. január-május hónapokra történt felhasználásáról szóló 
beszámolóját elfogadja. 

Elnök: Köszönöm még egyszer. Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

Elnök: A Képviselő-testület 14 fővel határozatképes, az üléstermet elhagyta Major Petra. 
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4. napirendi pont: 
A Kőbányai Aprók Háza óvoda, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda és a Kőbányai Mocorgó 

Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Folytatjuk a 4. napirendi pont tárgyalásával, amely intézményvezetői pályázatok 
elbírálása. Tisztelettel köszöntöm jelen lévő intézményvezetőinket. Szeretném kérdezni, 
hogy a nyivános tárgyalást megtarthatjuk-e vagy esetleg kérik a zárt ülésen történő 
tárgyalást? Egyik vezetőnk sem kéri. A Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a Kőbányai Hárslevelű 
Óvoda és a Kőbányai Mocorgó Óvoda intézményvezetői pályázatainak elbírálása 
következik. Mátrai Gábor elnök úrnak adok szót. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen, Polgármester úr, a szót. Tisztelt Képviselő
testület! Kedden a Közművelődési Bizottság az intézményvezetői pályázatokat 
megtárgyalta, kérdéseket tett föl s úgy gondolom, hogy bizonyította - egyrészt a korábbi 
időszak is, mivel régi-új pályázók vannak itt a körünkben - rátermettségüket, tudásukat. 
Szakmai kompetenciájuk legjavát nyújtották eddig is az óvodákban. Úgy gondolom, 
Kőbánya tekintetében elismert, hogy az általuk vezetett óvodák nagyon magas színvonalon 
nűködnek. A szülők körében is egyrészt a visszacsatolás folyamatos mérése tekintetében 
nagyon magas, tehát 96-98%-os a pozitív megerősítés . Jó szívvel ajánlom elfogadni a három 
intézményvezetői pályázatot, csak gratulálni tudok önöknek, nektek Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm. Kérdezem a pályázókat, szeretnék-e kiegészíteni esetleg szóban a 
pályázatokat. Nem. Megtették a bizottsági ülésen, ahol öröm volt hallgatni a kiegészítéseket, 
és ily módon is egy kicsit részesévé válni az óvodai nevelési folyamatoknak. A testületi 
ülésen már ritkán fordul elő, hogy komoly mélységekbe megyünk, ez a bizottsági ülésen 
megtörténik. Ha nincs kérdés, hozzászólás, akkor döntéshozatal fog következni, először az 
Aprók Háza Óvoda tekintetében. Gyéressy Éva intézményvezető asszony pályázatáról, 
megbízásáról fog határozni a Képviselő-testület. Indítom a szavazást. 

71/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Aprók Háza Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról 
(14 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Gyéressy Évát 
megbízza a Kőbányai Aprók Háza Óvoda (1108 Budapest, Újhegyi sétány 5-7.) magasabb 
vezetői teendőinek ellátására 2 02 0. augusztus 1-j étől 2 02 5. július 31-éig terjedő határozott 
időre. 

2. A Képviselő-testület az intézményvezető garantált illetményét a nemzeti köznevelésről 
szóló 2011. évi CXC. törvény 65. § (2) bekezdése, a magasabb vezetői pótlékát az 
Önkormányzat által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról szóló 
153/2020. (V. 29.) polgármesteri határozat szerint határozza meg, egyben felkéri a 
polgármestert a munkaügyi intézkedések megtételére. 
Határidő: 2020. július 31. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Jegyzői Főosztály vezetője 

Elnök: Gratulálok Intézményvezető asszonynak és további jó munkát kívánunk. (Taps a 
jelenlévők körében.) 

Gyéressy Éva: Szeretném megköszönni a támogatást a Képviselő-testületnek, és ahogy 
eddig is, biztosan ezután is számíthatunk majd arra, hogy az oktatás iránt elkötelezettek 
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lesztek, lesznek, és segítséget fogunk kapni az innovatív, előremutató elképzeléseink 
megvalósításában. Köszönöm szépen. 

Elnök: A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes, az ülésterembe visszatért Major Petra. 

Elnök: Alfabetikus rendben haladva a Hárslevelű utca következik, Surányi Tünde 
megbízásáról fogunk dönteni. Indítom a szavazást. 

72/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Hárslevelű Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Surányi 
Tündét megbízza a Kőbányai Hárslevelű Óvoda (1106 Budapest, Hárslevelű utca 5.) 
magasabb vezetői teendőinek ellátására 2020. augusztus l-jétől 2025. július 31-éig terjedő 
határozott időre. 
2. A Képviselő-testület az intézményvezető garantált illetményét a nemzeti köznevelésről 
szóló 2011. évi CXC. törvény 65. § (2) bekezdése, a magasabb vezetői pótlékát az 
Önkormányzat által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról szóló 
153/2020. (V. 29.) polgármesteri határozat szerint határozza meg, egyben felkéri a 
polgármestert a munkaügyi intézkedések megtételére. 
Határidő : 2020. július 31. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Jegyzői Főosztály vezetője 

Elnök: Gratulálok. Jó munkát kívánunk a továbbiakban is. És végül, de nem utolsósorban a 
Mocorgó Óvoda ügyében hozunk döntést. Bernáthné Balogh Ildikó megbízásáról fog 
határozni a Testület. Indítom a szavazást. 

73/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Mocorgó Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Bernáthné 
Balogh Ildikót megbízza a Kőbányai Mocorgó Óvoda (1101 Budapest, Kőbányai út 38.) 
magasabb vezetői teendőinek ellátására 2020. augusztus l-jétől 2025. július 31-éig terjedő 
határozott időre. 
2. A Képviselő-testület az intézményvezető garantált illetményét a nemzeti köznevelésről 
szóló 2011. évi CXC. törvény 65. § (2) bekezdése, a magasabb vezetői pótlékát az 
Önkormányzat által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról szóló 
153/2020. (V. 29.) polgármesteri határozat szerint határozza meg, egyben felkéri a 
polgármestert a munkaügyi intézkedések megtételére. 
Határidő: 2020. július 31. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Jegyzői Főosztály vezetője 

Elnök: Gratulálok Óvodavezető asszonynak és jó munkát, jó egészséget kívánunk a 
továbbiakban is. A napirendi pont tárgyalását a döntéshozatalt követően lezárom. 

5. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2020. évi 
igazgatási szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
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Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Megnyitom a következő tárgyalandó kérdést, amely a 2020. évi igazgatási szünet 
elrendeléséről szól a hivatalunkban. Ez egy rendelet. Rendeletalkotás fog következni, 
amennyibe Jegyző úrnak nincs kiegészítése, illetve, ha nincs kérdés, hozzászólás. Indítom a 
szavazást. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal az előterjesztés 1. mlléklete szerint megalkotja a Budapest Főváros X. kerületi 
Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2020. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló 
önkormányzati rendeletet. 
[4/2020. (VII. 2.)] 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 
6. napirendi pont: 

A Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti ingatlan egyes részeinek ingyenes 
használatba adása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Következőként tárgyaljuk a Bebek utca 1. szám alatti ingatlan egyes részeinek 
ingyenes használatba adását. Ezzel kapcsolatban sem fogalmazódott meg, úgy tűnik, kérdés, 
hozzászólás, ezért döntünk. Szavazzunk! 

74/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti irodaépület földszinti helyiségeinek 
és udvarának ingyenes használatba adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. július 1-
jétől 2022. június 30-áig a Segítő Angyalok Állatmentés Kft. (székhelye: 1237 Budapest, 
Temető sor 183720 hrsz., cégjegyzékszáma: 01-09-304441, adószáma: 26147945-2-43, 
bankszámlaszáma: OTP Bank 11718000-22387596, képviseli: Csikós Viktória Fruzsina 
ügyvezető) részére ingyenes használatba adja a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. 
( 41404 hrsz.) szám alatti ingatlanon található irodaépület 193 m2 nagyságú földszinti részét, 
valamint az épülethez tartozó udvart állatmentési és állatvédelmi tevékenység végzése 
céljából. A használat ideje alatt a Segítő Angyalok Állatmentés Kft. köteles a kiszámlázott 
közüzemi díjakat megfizetni. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződés 
aláírására. 
Határidő: 
Feladatkörében érintett: 

azonnal 
az aljegyző 
a Jegyzői Főosztály Létesítményüzemeltetési Osztály 
vezetője 

75/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti irodaépület 80,5 m2 területű emeleti 
helyiségeinek ingyenes használatba adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. július 1-
jétől 2021. december 31-éig a Kőbányai Polgárőr Egyesület (székhelye: 1104 Budapest, 
Sörgyár utca 91., nyilvántartási száma: 01-02-0015212, adószáma: 18514986-1-42, 
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bankszámlaszáma: FHB Bank Zrt. 18203284-06020485-40010019, képviseli: Kálmán 
László elnök) részére ingyenes használatba adja a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. 
( 41404 hrsz.) szám alatti irodaépület 80,5 m2 területű emeleti helyiségeit (szoba, konyha, 
fürdőszoba, WC, diszpécserszoba) az Egyesület bűnmegelőzési és közrendvédelmi 
feladatainak ellátása céljából. A használat ideje alatt a Kőbányai Polgárőr Egyesület köteles 
a kiszámlázott közüzemi díjakat megfizetni. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződés 
aláírására. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 
az aljegyző 
a Jegyzői Főosztály Létesítményüzemeltetési Osztály 
vezetője 

76/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti irodaépület 92 mz területű emeleti 
helyiségeinek ingyenes használatba adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. július 1-
jétől határozatlan időre a Magyar Tartalékosok Szövetsége (nyilvántartási száma: 01-02-
0009577, székhelye: 1087 Budapest, Kerepesi út 29/b, adószáma: 18104965-1-41, 
bankszámlaszáma: 10402142-21480517-00000000, képviseli: Széles Ernő nyá. 
dandártábornok, a továbbiakban: MATASZ) részére ingyenes használatba adja a Budapest 
X. kerület, Bebek utca 1. (41404 hrsz.) szám alatti irodaépület 92 m2 területű emeleti 
helyiségeit (konyha, fürdő, WC, oktatóterem, iroda, irattár) a MATASZ Budapest Főváros 
Kőbányai Tagszervezetének a Magyar Honvédség tartalékos állományának összefogásával, 
a honvédelmi kötelezettségre neveléssel, valamint honvédelmi ismeretek oktatásával 
kapcsolatos feladatai ellátása céljából. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződés 
aláírására. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: az aljegyző 

a Jegzői Főosztály Létesítményüzemeltetési Osztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

7. napirendi pont: 
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, 

Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 
Intézmény tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek 

biztosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Hetedikként tárgyaljuk a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai 
Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai 
Módszertani Intézmény tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás 
költségeinek biztosítása című napirendünket. Kérdés, hozzászólás? Nincs. Szavazás 
következik. 

77 /2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
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a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, 
Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 
Intézmény tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek 
biztosításáról 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kelet-Pesti 
Tankerületi Központ (106 Budapest, Keresztúri út 7-9) részére 1 950 OOO Ft egyszeri 
támogatást nyújt a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és 
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény tanulói részére szervezett nyári 
felügyelet és táboroztatás költségeihez a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 

Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről, valamint egyes önkormányzati rendeleteknek a 
költségvetéssel összefüggő módosításáról szóló 2/2020. (II. 20.) önkormányzati rendelet a 
Polgármester általános tartaléka terhére. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat átcsoportosítására és a 
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések 
megtételére, valamint az 1. melléklet szerinti tartalommal a támogatási szerződés 

aláírására. 

Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

8. napirendi pont: 
A Kocsis Sándor Sportközpont Ihász utcai tornatermének és a Kőrösi Csoma Sándor 

Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi 
Központ részére történő térítésmentes használatba adása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Nyolcadikként a Kocsis Sándor Sportközpont Ihász utcai tornatermének és a Kőrösi 
Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi 
Központ részére történő térítésmentes használatba adását tárgyaljuk. És meghozzuk a 
döntésünket ez ügyben. 

78/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Kocsis Sándor Sportközpont Ihász utcai tornatermének a Kelet-Pesti Tankerületi 
Központ részére történő térítésmentes használatba adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kocsis 
Sándor Sportközpont üzemeltetésében álló, a Budapest 41447 hrsz.-ú ingatlanon található, 
természetben az 1103 Budapest, Ihász u. 24. szám alatti tornatermet az öltözőkkel együtt 
ingyenes használatba adja a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére az általa fenntartott 
Kőbányai Janikovszky Éva Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola 2020/21-es 
tanévet érintő testnevelés foglalkozásainak megtartása céljából hétfőn 8.00 órától 9.00 
óráig, 10.00 órától 11.00 óráig, 12.00 órától 14.00 óráig, szerdán 8.00 órától 10.00 óráig, 
12.00 órától 14.00 óráig, csütörtökön 8.00 órától 9.00 óráig, 11.00 órától 14.00 óráig, 
pénteken 8.00 órától 9.00 óráig. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a használati szerződés 1. melléklet 
szerinti tartalommal történő aláírására. 
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Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett. a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

79/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet
Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonát képező, a Kőrösi Csoma Sándor 
Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. üzemeltetésében lévő, a Budapest 41418 hrsz.-ú 
ingatlanon található, természetben az 1105 Budapest, Előd utca 1. szám alatti tanuszodát 
ingyenes használatba adja a Kelet-Pesti Tankerületi Központ (a továbbiakban: Tankerület) 
részére 2020. szeptember l-jétől 2021. június 15-éig terjedő időszakra, a Budapest Főváros 
X. kerület közigazgatási területén a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
tulajdonát képező ingatlanokon működő, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartása alá 
tartozó közoktatási intézmények részére úszásoktatás biztosítása céljából hétfőn 10.30 
órától 15.45 óráig, kedden, szerdán és csütörtökön 8.15 órától 9.45 óráig és 11.15 órától 
15.00 óráig, valamint pénteken 11.15 órától 15.00 óráig. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a használati szerződés 1. melléklet 
szerinti tartalommal történő aláírására. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett. a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

9. napirendi pont: 
A Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kilencedik napirendi pontunk a Kocsis Sándor Sportközpont alapító okiratának 
módosítása. Döntünk. 

80/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kocsis Sándor 
Sportközpont alapító okiratát módosítja akként, hogy 

a) az alapító okirat 1.2.2. pontjában foglalt táblázat a „5. Többfunkciós rekortán 
sportpálya 1103 Budapest, Medveszőlő utca HRSZ.: 42094/8" szöveggel egészül ki, 
valamint 

b) az alapító okirat 4.3. pontja a következő 4.3.25. alponttal egészül ki: 
„4.3.25. az · 1103 Budapest, Medveszőlő utca címen található többfunkciós rekortán 

sportpálya működtetése . " . 
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti alapító okiratot 
módosító okirat aláírására, valamint a változás Magyar Államkincstárhoz történő 
bejelentésére. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
2020. július 31. 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

10. napirendi pont: 
Az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása című pályázaton 

történő részvétel és a saját forrás biztosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: A tizedik napirendi pont az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatása című pályázaton történő részvétel és a saját forrás biztosítása. Kérdés, 
hozzászólás? Nincs. Indítom a szavazást. 

81/2020. (VII. 2.) KÖRT határozat 
az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása című pályázaton 
történő részvételről és a saját forrás biztosításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 
önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására pályázatot nyújt be a 
42309/73 helyrajzi számú, 1108 Budapest, Újhegyi sétány 1-3. szám alatti Kőbányai Aprók 
Háza Óvoda és Kőbányai Apraja Falva Bölcsőde épületének fejlesztése céljából. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. pont szerinti pályázathoz 
szükséges intézkedéseket és nyilatkozatokat tegye meg. 
3. A Képviselő-testület az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása 
című pályázat pozitív elbírálása esetén gondoskodik a Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendeletében a 
Kőbányai Aprók Háza Óvoda és Kőbányai Apraja Falva Bölcsőde infrastrukturális fejlesztése 
pályázati cél megvalósítása érdekében a bruttó 173 379 626 Ft önrész, tervezéséről. 
Határidő: 2020. július 10. 
Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

11. napirendi pont: 
Az Emberbarát Alapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosítása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Tizenegyedik az Emberbarát Alapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosítása. 
Úgy tűnik, hogy itt is indíthatom a szavazást. 

82/2020. (VII. 2.) KÖRT határozat 
az Emberbarát Alapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
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1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Emberbarát 
Alapítvánnyal [székhelye: 1105 Budapest, Cserkesz utca 7-9., nyilvántartási száma: 01-01-
0000035 adószáma: 19719610-2-42, képviseli: Laczkovszki Csaba képviselő (a 
továbbiakban: Alapítvány)] a Hős utcai droghasználattal összefüggő problémák 
enyhítésével kapcsolatos szakmai munka támogatása céljából kötött támogatási szerződés 
módosítását az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződés 

aláírására. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

12. napirendi pont: 
A Kis Cimborák Nonprofit Kft.-vel és a Fehér Kereszt Baráti Kör Kiemelten 

Közhasznú Egyesülettel ellátási szerződés kötése 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: A Kis Cimborák Nonprofit Kft.-vel és a Fehér Kereszt Baráti Kör Kiemelten 
Közhasznú Egyesülettel ellátási szerződést kívánunk kötni. Kérdezem, hogy ezt jóváhagyja
e a Képviselő-testület? Indítom a szavazást. 

83/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Kis Cimborák Nonprofit Kft.-vel és a Fehér Kereszt Baráti Kör Kiemelten Közhasznú 
Egyesülettel ellátási szerződés kötéséről 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kis Cimborák 
Nonprofit Kft.-vel (1108 Budapest, Szegély u. 3.) családi bölcsőde szolgáltatás biztosítására 
- 2020. szeptember l-jétől 2021. augusztus 31-éig tartó időtartamra - kötendő ellátási 
szerződést az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület a Fehér Kereszt Baráti Kör Kiemelten Közhasznú Egyesülettel (1029 
Budapest, Hímes u. 3.) a Nagyi kertje Családi Bölcsődében (1103 Budapest, Diósgyőri u. 
18/B) történő családi bölcsőde szolgáltatás biztosítására - 2020. szeptember l-jétől 2021. 
augusztus 31-éig tartó időtartamra - kötendő ellátási szerződést a 2. melléklet szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ellátási szerződések megkötésére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

A határozat 1. és 2. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

13. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2020. 1-VII. havi 

várható likviditási helyzetéről 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 
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Elnök: A várható likviditásunkat mutatja be a következő előterjesztés. Ezzel kapcsolatban 
Papp Zoltán képviselő úrnak van kérdése. 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót. Polgármester úr már említette ezt érintőlegesen, mondott 
róla néhány mondatot. Szeretném megkérdezni: ugye az előterjesztésben az szerepel, hogy 
az iparűzési adóból július végéig 38% teljesül. Szeretném megkérdezni, hogy ez mennyire 
normális, tehát ennyi szokott lenni időarányosan? Ha nem, akkor mekkora az elmaradás? 
Illetve tudom, hogy októberben fogunk erről bővebben tárgyalni, de ha jól tudom, a hírek 
arról szólnak, hogy a vállalkozások a jövő évig moratóriumot kaptak az iparűzési adó 
befizetésére. Nem? Szeptember 30.? Akkor csak ennyi a kérdésem, amit az előbb feltettem. 

Elnök: Ennél ez egy picit bonyolultabb, majd Jegyző úr meg fogja világítani. A szeptember 
30-at tekintjük kulcsdátumnak, de légy szíves, Jegyző úr, világítsd meg, hogyan is fizethetik 
a vállalkozások az iparűzési adót, amelyből az Önkormányzatnak jelentős bevételét várjuk, 
és azt mindenképpen másként kell kezeljük, mint az építmény- és telekadót. Majd arra is 
rávilágít Jegyző úr, hogy ott mi várható és ott miért más a számításunk, gondolkozásunk, 
mint az iparűzési adó tekintetében. 

Dr. Szabó Krisztián: Kétféle hatás érvényesül itt most, ami a megszokotthoz képest az 
adóbevételeknek az áramlását befolyásolja. Az egyik önmagában az, hogy a fizetési 
nehézséggel küzdők vagy eleve késedelmesen teljesítik a fizetési kötelezettségüket, tehát 
elmaradások keletkeznek, vagy már a fizetési nehézségeikre tekintettel valamiféle 
méltányossági kérelemmel, halasztási vagy részletfizetési kérelemmel élnek Egyébként az 
átlagos teljesítés az év felénél az 50%-ot megközelítő szokott lenni az iparűzési adó és az 
Önkormányzat saját adói tekintetében is. Itt most ezeken az egyébként önmagában a 
veszélyhelyzetből fakadó hatásokon túl jogszabályi külön rendelkezések is megjelennek, 
hiszen - most nem be lefogva a részleteknek az ismertetésébe -, de olyan kormányrendeleti 
szabályok születtek a veszélyhelyzet időtartama alatt, amelyek kifejezetten az iparűzési adó 
vonatkozásában a bevallásnak a szabályait is módosították: a bevallásnak a határidejét és a 
megfizetésnek a határidejét is módosították. Tehát ebből már önmagában keletkezhet és 
keletkezik is jelentős elmaradás az időarányos teljesítésben, és ezért is fogalmazott úgy 
Polgármester úr a bevezetőjében, hogy majd a második féléves adófizetési határidő - ami 
ugye szeptember 15. - és a jogszabály által megszabott szeptember 30-ai külön határidők 
letelte után láthatjuk, hogy egyrészt hogyan alakulnak a bevallások, másrészt hogyan 
alakulnak a fizetések. Itt az információk késlekedését vagy késleltetett hozzánk érkezését 
persze az is okozza, hogy az iparűzési adót a Főváros szedi be, és származtatottan kerül az 
Önkormányzathoz az elosztási módszer alapján, tehát sem behajtási, befizetési, sem a 
végrehajtási vagy egyéb, akár a méltányossági kérelmekről sincsen közvetlenül 
tudomásunk. Remélhetőleg ezeknek a határidőknek a leteltével majd az legalább pontosan 
fog látszódni, hogy milyen ütemben várható az év hátralévő részében a befizetés. Abban 
biztosak lehetünk, hogy a fizetési kötelezettségeknek nagyon jelentős része nem fog idén 
teljesülni, már önmagában csak azért sem, mert az említett jogszabályi rendelkezések az 
automatikus részletfizetési és halasztási lehetőségeket is többé-kevésbé biztosítják. Szinte 
automatikusan, tehát a valószínűsítéssel is - a fizetési nehézségek valószínűsítésével is -
lehet bizonyos esetekben méltányossághoz jutni. Tehát még csak bizonyítani sem kell teljes 
egészében a nehéz helyzetnek a fennállását. Tehát eltolódnak majd a bevételek. Ez az 
iparűzési adó tekintetében is igaz, és a telek- és építményadó esetében is. Az idegenforgalmi 
adó - bár nagyon kis arányt képvisel az Önkormányzat adóbevételében -, ott meg 
természeténél fogva is, az idegenforgalom, az eltöltött vendégéjszakák számának 
visszaesése miatt is jelentősen esni fog a bevétel. Ez a befizetési arány, vagy a bevételeknek 
ez a megérkezési aránya tehát részben magyarázható a jogszabályi változásokkal, részben 
lefedhető az általunk is látott fizetési nehézségekkel összefüggő tendenciákkal vagy a 
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fizetési bevételek elhalasztásának a tendenciájával. Bízunk benne, hogy azért ez az arány az 
év második felében még javulni fog, tehát nem azt fogjuk látni az év végén, hogy 76%-ra 
teljesült az adóbevétel - de hozzá kell tenni, hogy a legpesszimistább becslések szerint, 
amint mi is próbáltuk a legpesszimistább kiindulópontokat is megállapítani, figyelembe 
venni, ez sem lehetetlen. Nyilván azok a gazdálkodó szervezetek, akiknek mondjuk a 
március és június közötti időszakban jelentős kieséseik, árbevétel-kiesésük keletkezett, 
vagy egyáltalán a teljesítményüknek a jelentős csökkenése következett be, azok ezt az év 
hátralévő részében nem fogják tudni időarányosan javítani. Tehát arra biztosan nem 
számíthatunk, hogy az év hátralévő részében feljavul ez az állapot, de abban 
reménykedhetünk, hogy a tendencia fordul vagy javul. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük Jegyző úrnak a választ. Egyébként az Önkormányzatnak jelen pillanatban 
napi likviditási problémája, gondja nincs. A bevételeink elmaradása, vagy az, hogy más 
ütemben fognak megérkezni a bevételeink, mint ahogyan korábban számoltunk akár erre 
az esztendőre - sőt ugye itt nemcsak ebben az esztendőben kell gondolkodnunk, hanem a 
következő, illetve az azt követő években is - nyilván arra késztetnek minket, hogy 
felülvizsgáljuk azokat a terveket, amelyeket korábban megvalósítani kívántunk. És ez 
elsősorban a különböző beruházások, fejlesztések vonatkozásában érdekes, de fontos azt is 
szem előtt tartani, hogy mindenképpen vizsgálnunk kell, hogy a műdödésünk, a működési 
költségeink azonos szinten finanszírozhatóak-e, mint ahogy eddig tettük Tehát ezt végig 
kell gondolnunk majd az előttünk álló időszakban. Ehhez a kiindulópontot, a gondolkodás 
alapját az fogja adni, hogy milyen adatokkal találkozunk, hozzáteszem persze, hogy 
bizakodva még abban is, hogy a járványhelyzetnek nem lesz egy olyan második vagy akár 
továbi szakasza, ami még további korrekciót, mindannyiunk számára komoly feladatot 
jelentene. Tájékoztatót tárgyaltunk, erről nem döntünk, mint ahogy nem szükséges döntést 
hoznunk a következő és azt követő napirendi pontjainkról sem, mivel azok is tájékoztatók. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros 
X kerület Kőbányai Önkormányzat 2020. /-VII. havi várható likviditási helyzetéről szóló 
tájékoztatót megtárgyalta. 

14. napirendi pont: 
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi és a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri határozatokról 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: 14. napirendi pontunk a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további 
intézkedést igénylő képviselő-testületi és a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri 
határozatokról szóló tájékoztató. Kérdést, hozzászólást nem látok 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi és a veszélyhelyzetben 
hozott polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását, 

15. napirendi pont: 
Tájékoztató az európai uniós és egyéb pályázatok aktuális állásáról 

Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 
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Elnök: Következő napirendi pontunk az európai umos és egyéb pályázatok aktuális 
állásáról szóló tájékoztató. Úgy tűnik, hogy a napirendi ponthoz nincs kérdés, hozzászólás. 
De igen, Papp Zoltán képviselő úr. 

Papp Zoltán: Az európai uniós pályázatokkal kapcsolatban két dolgot szeretnék kérdezni. 
Az egyik egy apróság. A négyes pontban, a testvértelepülési programok és együttműködések 
pontban az szerepel, hogy igényelt támogatás 2 millió forint, elnyert támogatás 18 millió 
forint. Ez elütés lehet? 

Elnök: Igen. 

Papp Zoltán: Köszönöm. Gondoltam egyébként. A másik a 14-es, az Országos Görpark 
Program, ahol elnyertük a támogatást, és azt írja az előterjesztés, hogy „a tervek 
előkészítése, a szakmai szervezetekkel történt egyeztetések és a tervezői teljesítés miatt 
elhúzódott. Az eredetileg is rendkívül szűkös megvalósítási határidő ezért nem teljesíthető." 
Ez azt jelenti, hogy egyáltalán nem lesz meg vagy hosszabbításra kerül a határidő vagy 
hogyan lehet ezt megoldani? 

Elnök: Abban nagyon bízom, hogy az Óhegy park-, bocsánat, sportligetbeli görpark- Óhegy 
park és Sportliget szerepel a pályázatban, ezért a szemem az Óhegyet látva, azt is mondatta 
ki velem, de a Sportligetben kell gondolkodnunk elsősorban, hiszen ott terveztünk egy 
nagyobb görparkot. Az Óhegy park fekvésénél, ingatlanokkal való körbevettségénél fogva 
kevésbé alkalmas nagyobb méretű görpark, görzenál építésére, tehát a Sportligetben 
terveztünk nagyobb görparkot építeni. Bízom benne, hogy ez meg fog valósulni, de arról a 
pályázati támogatásról, amelyet megkaphatnánk, vélhetően le kell mondanunk - hacsak 
valami csoda folytán olyan határidőmódosítás nem történik, mint amit nem várunk ebben a 
pillanatban. Tehát vélhetően támogatás nélkül kell megépítenünk. Sokáig nagyon úgy tűnt, 
hogy akár a futó pályához, futókörhöz kapott támogatás - ami most már, azt lehet mondani, 
hogy gyakorlatilag elkészült - szintén veszélybe kerül a közbeszerzés hozta vitás helyzet 
miatt, ahol az első két helyen szereplő cég egymással komoly jogvitába került. Majdnem, 
hogy döntőbizottság elé vitték az ügyet, de végül ott a támogatást el tudjuk nyerni, határidőt 
tudunk tartani, de a gördeszka pályánál nem. Azt viszont el tudom mondani, hogy Somlyó dy 
alpolgármester úr hathatós közbenjárásával eljutottunk odáig, hogy a tervek el tudtak 
készülni. Rengeteg tárgyalási fordulót kellett lebonyolítani, egyeztetést folytatnunk, 
gyakorlatilag kipréselni a megfelelő teljesítést a tervezést elnyerő vállalkozótól. Idáig 
eljutottunk, tehát a tervek rendelkezésre állnak. A többi már azon múlik, hogy a forrást 
hogyan tudjuk előteremteni. 

Papp Zoltán: Akkor, ha jól értem, ugye itt azt írja az előterjesztés, hogy a szerződéskötés és 
a támogatás kiutalása megtörtént - 30 millió forintos támogatás - , akkor ezt vissza kell 
fizetnünk? 

Elnök: Szerintem még meg sem kaptuk ezt a támogatást, visszafizetni nem kell. Abban én 
egy kicsit reménykedem, hogy a járványhelyzet alatt más sem tudott odáig eljutni, hogy 
görparkot építsen, és ezt a pályázatot újra ki fogják írni. Hozzá kell tenni, hogy már eleve 
nagyon szük volt azon önkormányzatok köre, amelyek eljutottak odáig, hogy majdnem 
elérték a támogatást. Olyan úton járunk, amely Magyarországon még nem igazán ismert, 
tehát viszonylag kevés ilyen komplex görpark működik az országban, ezért viszonylag 
kevesen tudnak ilyet tervezni, építeni, és az önkormányzatok viszonylag szűk köre - tízen 
voltunk -, akik egyáltalán a közelébe jutottunk ennek a lehetőségnek. Miközben az 
érdeklődés ennél jóval nagyobb volt, illetve a forrás is, amelyet a kormány erre tervezett. 
Tehát én bízom benne, hogy nem esik el végleg a lehetőség. 
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Több kérdés nincs. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az európai uniós és 
egyéb pályázatok aktuális állásáról szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

Elnök: A következő három napirendi pontunkat zárt ülésen is tárgyalhatnánk, amennyiben 
erre vonatkozó javaslat érkezne, de ilyen szándéka senkinek sincs, így folyatatni tudjuk a 
16. napirendi ponttal. 

16. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában 

álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: A következő napirendi pontunk a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 

Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről szóló 
tájékoztató. Ezzel kapcsolatban nincs kérdés. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros 
X kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó 
kérelmekről szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom. 

17. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest X. kerület, Kada utca 21. szám alatt lévő nem lakás céljára 

szolgáló helyiség elidegenítésére vonatkozó kérelemről 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Tájékoztató a következő is, a Kada utca 21. szám alatt lévő nem lakás céljára szolgáló 
helyiség elidegenítésére vonatkozó kérelemről. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X 
kerület, Kada utca 21. szám alatt lévő nem lakás céljára szolgáló helyiség elidegenítésére 
vonatkozó kérelemről szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: Lezárom ezt a napirendi pontunk tárgyalását is. 

18. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Fogadó utca 38315/117 hrsz.-ú ingatlanon létesült 

vagyonelemek tulajdonjogának térítésmentes megszerzése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: A Fogadó utca térítésmentes megszerzése viszont már határozatot is igényel. 
Vélhetően a közeljövőben még lesz ilyen napirendi pontunk, bár még nem épült meg az utca, 
az még odébb van. Jó lenne, ha sok kiépített utat neg tudnánk szerezni. Nem gyakori. Ha 
nincs kérdés, hozzászólás, akkor szavazni fogunk. Indítom a szavazógépet. 
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84/2020. (VII. 2.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Fogadó utca 38315/117 hrsz.-ú ingatlanon létesült 
vagyonelemek tulajdonjogának térítésmentes megszerzéséről 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Metrodom 
Corner Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 3012 Nagykökényes, Szabadság út 37., 
cégjegyzékszám: 10-09-035601, képviseli: Zalai Gábor Miklós ügyvezető), a Metrodom 
Fogadó Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 3012 Nagykökényes, Szabadság út 37.; 
cégjegyzékszám: 10-09-035602; képviseli: Zalai Gábor Miklós ügyvezető) és a Metrodom 
Gém Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 3012 Nagykökényes, Szabadság út 37.; 
cégjegyzékszám: 10-09-035603; képviseli : Zalai Gábor Miklós ügyvezető) mint Beruházók 
tulajdonában álló, a Budapest X. kerület, Fogadó utca 38315 /117 hrsz.-ú ingatlanon létesült 
vagyonelemek tulajdonjogát a vagyonelemek térítésmentes átadásáról szóló megállapodás 
alapján meg kívánja szerezni azzal, hogy az Önkormányzat tulajdonszerzése 
vonatkozásában az általános forgalmi adóról szóló 2007. évi CXXVII. törvény 11. § (1) 
bekezdésében foglalt feltételek teljesülése esetén az általános forgalmi adó fizetésére 
irányuló kötelezettség vagy bármely egyéb adó, költség vagy díj megfizetése a Beruházókat 
terheli. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti térítésmentes 
átadásról szóló szerződés megkötésére. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

azonnal 
a Főépítész Osztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 

19. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Gergely utca 63. szám alatti, 41661 hrsz.-ú ingatlan 

elidegenítése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: A következő napirendi pont már zárt ülésen tárgyalandó, bocsánat, pótfelvételünk 
van, a Gergely utca. Ennek a helyét meghatároztuk, amikor fölvettük? Meg, köszönöm 
szépen, itt határoztuk meg. Akkor itt meg is tárgyaljuk. Papp Zoltán képviselő úr. 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót. A Gergely utcai ingatlannal kapcsolatban szeretnék 
elmondani pár gondolatot, Tisztelt Képviselő-testület! Az előterjesztés tegnap este 17.30-
kor került kiküldésre, így meglehetősen kevés idő maradt az átgondolásra. Mégis 
engedjenek meg néhány észrevételt vele kapcsolatban! Egy mondatban összefoglalva a 
lényeget: az előterjesztés arról szól, hogy a Gergely utca 63. szám alatti önkormányzati 
tulajdonban lévő ingatlant az Önkormányzat értékesítse a Várva Várt Alapítvány részére, 
akik az épületben babaváró otthont létesítenének, krízishelyzetben lévő várandós nőknek 
biztosítanák a lakhatás lehetőségét a szülés előtti időszakban. Szeretném leszögezni, hogy 
még véletlenül sem szeretném, ha úgy tűnne, hogy a babaváró otthont szeretném támadni 
vagy bármilyen problémám lenne vele. Az előterjesztésben levő épület a 8-as körzetben áll, 
közvetlenül a 6-os körzet mellett, ahol a Gergely utca 26. szám alatti háziorvosi rendelő 
található, és ahova zömében a 8-as körzet lakói járnak rendelésre. Én magam is a 8-as 
körzetben lakom, a rendelőt hosszú évtizedek óta ismerem, már gyermekként is ide jártam 
a szüleimmel. Tiszta, higiénikus, karbantartott, mégis azt kell mondanom róla, hogy a 
körülmények, amelyek ott fogadják a betegeket, rendkívül méltatlanok. A rendelő 
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alapterülete nagyon kicsi, 3 orvosi szobával rendelkezik, amelyekben S orvos fogadja a 
betegeket. A betegváró rész szintén elképesztően kicsi, a betegek összezsúfolva várakoznak 
egy akkora területen, mint egy kisebb lakószoba. A helyzetet külön súlyosbítja, hogy 
minimum 2, de sokszor 3 orvos is egyszerre tart rendelést ugyanabban az időpontban. Ez 
még egy sima influenzás időszakban is rendkívül veszélyes. Pláne most, amikor lecsengőben 
van ugyan a koronavírus-járvány, de a veszélyhelyzet visszavonásával egyáltalán nem 
tekinthetjük véglegesen lezártnak a fertőzésveszélyt. Adva van tehát egyik oldalon egy 
évtizedek óta szinte változatlan háziorvosi rendelő, ami egyáltalán nem felel meg a 21. 
századi követelményeknek. Ha bárki ma oda bemegy, visszacsöppen a korai nyolcvanas 
évekbe. A másik oldalon pedig van egy önkormányzati tulajdonú épület, amely az érintett, 
tehát a 8-as körzetben található és felújítás után kiválóan alkalmas lenne arra, hogy egy 
modern, a mai követelményeknek megfelelő, sokkal nagyobb alapterületű házorvosi 
rendelőként funkcionáljon . Természetesen tisztában vagyok vele, hogy az idei járvány és a 
kerületünket is sújtó kormányzati elvonások miatt az idei költségvetés amúgy is nagyon 
feszített, de talán érdemes lenne elgondolkodni azon, hogy ezt az épületet esetleg az itt lakók 
szélesebb köre számára is tudnánk hasznosítani, ha már úgyis a tulajdonunkban van. Persze 
ha bármelyik képviselőtársamnak van ötlete a háziorvosi rendelő mostani helyzetének 
gyökeres javítására, akkor azt teljes szívvel támogatni tudom. Köszönöm, hogy 
meghallgattak. 

Elnök: Képrviselő úr, erre a kérdésre szívesen válaszolok, de mivel az ügy még nem tart 
abban a stádiumban, mint amikor erről egy nyilvános ülés keretében szabad és érdemes 
beszélni, ezért javaslom, hogy ha ezt a kérdést szeretné itt megbeszélni, akkor döntsünk 
arról, hogy ezt zárt ülés keretében tegyük, ahol meg tudjuk beszélni a rendelővel 

kapcsolatos jövőbeni kérdéseket is, amelyek nem hiszem, hogy szerencsés lenne, hogy 
nyilvánosság előtt történjenek. Javaslom akkor, hogy erről a kérdésről magunk között 
beszéljünk. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § 
(2) bekezdés e) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja tovább A BudapestX. kerület, Gergely utca 
63. szám alatti, 41661 hrsz.-ú ingatlan elidegenítéséről szóló 317. számú előterjesztést 
[85/2020. (VII. 2.)). 

ZÁRT ÜLÉS 

20. napirendi pont: 
A Hungexpo Zrt. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 20. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

21. napirendi pont: 
A Wallis Kerepesi Kft. közterület-használati ügyben benyújtott fellebbezése és 

méltányossági kérelme 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 21. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

22. napirendi pont: 
A Ngan Tserenkhuu Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági 

kérelme 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 22. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 
23. napirendi pont: 

Az Erdős Gránit Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testiilete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 23. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

24. napirendi pont: 
Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § {2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 24. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

Elnök: Elfogyott a mára tervezett megtárgyalandó kérdések sora. Köszönöm szépen 
mindenkinek a munkáját, a jelenlétet. A tervezett következő ülésünk augusztus végén kerül 
megtartásra munketerv szerint. A következő nyári időszakra mindenkinek jó pihenést, szép 
nyarat kívánok, kevés vihart, kevés szúnyogot, annál több napsütést. A vírus meg messzire 
kerüljön innen! 

A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 12.30 óra. 

K. m. f. 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek 
az SZMSZ 20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés 
jegyzőkönyvének részét képezik. 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

D titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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JELENLÉTI ÍV 

2020. július 2-án megtartott képviselő-testületi üléshez 

A Képviselő-testület tagjai: 

l _ D_ Kovács Róbert Antal polgármester 

2_ Ács Andrea 

3_ Dr. Horváth Márk 

4_ Huszti András Norbert 
+f~-~ .. .. .... .. .. ..................... ...... .......... .. 

5_ Kovács Róbert tanácsnok 
l 

6_ Major Petra 

7_ Marksteinné Molnár Julianna 

8_ Dr. Mátrai Gábor Imre 

9_ Molnár Róbert 

10_ Mustó Géza Zoltán alpolgármester -.............. ................. 

11. Dr. Pap Sándor 

12_ Papp Zoltán --~P1t-- ~ -~ ------------ ------ -- --- --- --

13_ Radványi Gábor alpolgármester -~ ------- -- ------ --- --

14_ Somlyódy Csaba alpolgármester e:~? ~ 
-~ ---------- ------ --- ---- -------

15_ Stemler Diána 

16_ Tóth Balázs 

r-/hnl~ ~ ···~ ·/;;L···· 
_ _____ ) ______ __ _______ __ _________________________ _ 

17_ Weeber Tibor József alpolgármester ........... ~~···~ ······· ········· · 
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Tanácskozási joggal résztvevők: 

Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Hegedűs Károly 

Cserteg Imre 

Dobrai Zsuzsanna 

Dr. Ács Viktória 

Dr. Vörös-Gyöngy Anna 

Dr. Kappel Patrícia Anna 

Dr. Nagy Jolán 

Dr. Szabados Ottó 

Dr. Tóth Erzsébet 

Dr. Szüts Korinna 

Ehrenberger Krisztina 

Fodor János 

Horváthné dr. Tóth Enikő 

Kálmánné Szabó Judit 

Kárpáti Beatrix 

Korányiné Csősz Anna 

Dr. Rainer-Korpai Anita 

Dr. Mózer Éva 

Mozsár Ágnes 

Novák Andrea 

Szász József 

Török Andrea 

Varga Tiborné 

Végh Erzsébet Liza 

Jógáné Szabados Henrietta 

-- -- ~ ----------------------------

..... .. ...... J1 ·· ··· ·· ··· ··· ·· ···· ······ ······ ·· 

....... ............................................ 

·· ·· ···· ··· ·····~i·········· ···· ·· ········ ··· 

--------o~~-------------------------

······· ········ ····· ·· ·· ······· ······ ····· ···· ··· ·· 

. . .. dc.:~~········· 

·········· · ·'s?··· ·· · · ························· 

.< .. ~ .. ~ .......... . 

~.~ ....... ........ ... .. 
.. ~~ .................... . ..... . . 

-- ------- Jt - - -- -
... ... .. ~~.( .. .... ..... ... ...... ........ . 

1.~.~\.: ... ~~ ... ~~ ............... . 
\~ ............... ...... .............................. 

~ ~.--
·· ·· ···· ·· ·······~ ······· ··················· 

.. .. &.~ .............. .... .. ....... .. ... . . 

UlaL cn...J..w ~J-Q., .. .... -cr ..... t-............ . ... . . . ... .. . .. .... .. . . 
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A nemzetiségi önkormányzatok képviseletében: 

Kőbányai Bolgár Önkormányzat 

Kőbányai Görög Önkormányzat 

Kőbányai Horvát Önkormányzat 

Kőbányai Lengyel Önkormányzat 

Kőbányai Német Önkormányzat 

Kőbányai Örmény Önkormányzat 

Kőbányai Roma Önkormányzat 

Kőbányai Román Önkormányzat 

Kőbányai Ruszin Önkormányzat 

Kőbányai Szerb Önkormányzat 

Kőbányai Ukrán Önkormányzat 
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai: 

Akócs Zoltán 

Almádi Krisztina Éva 

Arold Imre György 

Bolyán András 

Gál Judit 

Gerstenbrein György 

Gerzson Sarolta 

Irmalós Bence 

Kis Miklós 

Kollátosz Fotisz 

Lakatos Béla Lajos 

Nagyné Horváth Emília 

Páli László 

Péter Norbert 

Dr. Som László Sándor 

Tóth Lívia 

Varga István 

Vincze Sándor 

Zsolt Ferenc 

1~--~~------· 

''">'~[;.------ - ---()_:;--- ~----/ 
I ,--------- --~ 
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Meghívottak: 

Benkóné Turcsányi Ildikó 

Deézsi Tibor 

Fehér Gyöngyi 

Géczi Béla 

Göncziné Sárvári Gabriella 

Dr. Gyetvai Tibor 

Győrffy László 

Dr. Haintz Andrea 

Horváth Lajos 

Horváth Tivadar 

Jandó Ágnes 

Lajtai Ferencné 

Laukó Zsófia 

Dr. Magyar Adrienn 

Nagy István 

Némethné Lehoczki Klára 

Sóron Ildikó 

Szabó László 

Turmely Erzsébet 

Dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó 

... .. ~ .. ....... . 

.,...._.. .s::-- ' ---,,:::--J::::::!1;;· . ~---... : ....... .......... .... . ~.Q .......... ... . 

··1··· ··············· -r ·· ~ ··· t ·············· 

.W.S .... v..o···· .:.~ ... 
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